
MANİSA'DA elektrikli ve şarj
edilebilir hibrit otomobil üretim

tesisi ile AR-GE Merkezi kuracak
Çinli BYD firması yetkilileri, kentte
ziyaretlerde bulundu. Şehre gelen
Çin heyeti ile Sanayi ve Teknoloji
Bakan Yardımcıları Zekeriya Coştu
ve Oruç Baba İnan, Vali Enver Ün-
lü'yü makamında ziyaret etti.
Heyetin Manisa Organize Sanayi
Bölgesi'nde de incelemelerde bu-
lunduğu belirtildi. Vali Ünlü, zi-
yarete ilişkin yaptığı açıklamada,
"Manisa'da elektrikli ve şarj
edilebilir hibrit otomobil üretim
tesisi ve AR-GE merkezi kuracak
olan dünyanın en büyük elektrikli
araç üreticisi Çinli BYD firması
yetkililerini ilimizde misafir ettik.
Yapılacak yatırımın Manisa'mıza
hayırlı olmasını temenni ediyo-
rum." ifadelerini kullandı.
Öte yandan Çin heyetinin, Manisa
Büyükşehir Belediyesi ile Manisa
Ticaret ve Sanayi Odasını da zi-
yaret ettiği öğrenildi. 

MOSB’DE İNCELEMELERDE BULUNDULAR

ŞEHZADELER Belediye Başkanı Gülşah Dur-
bay, Yunusemre Belediye Başkanı Semih Bala-

ban ve beraberindeki heyeti makamında ağırladı.
İki başkan, gelecekte de sık sık bir araya gelerek
ilçeler arası işbirliğini artırmayı hedeflediklerini be-
lirtirken "Birlikte güzel işler yapacağız." dedi. Şe-
hzadeler Belediye Başkanı Gülşah Durbay,
Yunusemre Belediye Başkanı Semih Balaban'ı
makamında ağırladı. Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, beraberindeki Belediye
Başkan Yardımcıları Ali Kuyumcu, Mesut Doğan
ve Haydar İzci ile birlikte Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay'ı ziyaret ederek,  hayırlı
olsun dileklerini iletti. Ziyarette Şehzadeler
Belediye Başkan Yardımcıları Yenal Yıldırım ve
Hakan Şimşek de hazır bulundu.

BALABAN, GENÇ BAŞKAN DURBAY’I ALNINDAN ÖPTÜ

MANİSA Bağcılık Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü’nce geliş-
tirilen ülkemizin erkenci üzüm çeşidi olan Spil Karası üzüm

çeşidini Manisa Valisi Enver Ünlü, Manisa Tarım ve Orman İl
Müdürü Metin Öztürk, Manisa Bağcılık Araştırma Enstitüsü
Müdürü Akay Ünal tarafından ilk üzüm hasat edildi. Manisa Val-
isi Enver Ünlü, yeni sezonun hayırlı olmasını diledi. Vali Ünlü,
üzümün başkentinde Bağcılık Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü’-
nün çok önemli üzüm çalışmalarına imza attığını kaydetti.

TÜRKİYE’NİN İLK ERKENCİ ÜZÜMÜ SPİL KARASINDA HASAT BAŞLADI
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Manisa'da elektrikli ve şarj edilebilir hibrit otomobil üretim tesisi ile AR-GE
Merkezi kuracak Çinli BYD firması yetkilileri saha çalışmalarına başladı

Manisa’da elektrikli otomobil
fabrikası kuracak olan Çinli firma
BYD’nin yetkilileri, kente gelerek
incelemelerde bulundu. Şehre
gelen Çin heyeti ile Sanayi ve
Teknoloji Bakan Yardımcıları
Zekeriya Coştu ve Oruç Baba
İnan, önce Manisa Valisi Enver
Ünlü ile bir araya geldi, daha
sonrasında fabrikanın 
kurulacağı bölgeyi analiz etti. 

ÇiNLi HEYET MANiSA’DA

Spil karasında ilk hasatı Vali Unlü yaptı
Avukat Umit Rona 
adaylığını açıkladı

MANiSA BAROSU’NDA 

EKİM ayında
yapılması

planlanan
seçimlerde
mevcut başkan
Ümit Rona,
yeniden aday
olduğunu
sosyal medya
hesaplarından yaptığı duyuru ile
açıkladı. Ülkede ses getiren, her
masada, her alanda güçlü ve
cesur baro olduklarını vurgulayan
Av.Ümit Rona, “Berlin’de hakimler
var” sözünün yansıması ile “Man-
isa’da baro var” sloganıyla takdir
edilen baro olduk. Sözümüzün
izinde ilk günden beri taviz ver-
mediğimiz dört ilkemiz Mustafa
Kemal Atatürk, cumhuriyet,
evrensel hukuk ve meslek etiğine
bağlılıkla şimdi daha güçlü geliy-
oruz” diye konuştu.

Başkan Rona, “Daha büyük başarılara imza
atmaya sizlerin desteği ile devam edeceğiz.”
sözleriyle aday listesini kamuoyuyla paylaştı.

SEÇiM ZAMANI

MANİSA Büyükşehir
Belediyesi, CHP’li Meclis

üyelerinin oylarıyla haziran ayı
meclis toplantısında alınan
kararla Türk Dünyası Belediyeler
Birliği’nden ayrıldı. MHP’li Meclis
üyeleri, Mehmet Palabıyık
öncülüğünde Meclis’e önerge ve-
rerek kararın gözden geçirilmesini
istedi. Ancak önerge, yine CHP’li
Meclis üyelerinin ret oyuyla gün-
deme alınmadı. Bu karar, Manisa
kamuoyunda ‘CHP’li Büyükşehir

Belediyesi Türk dünyasından ra-
hatsız oldu’ yorumlarını da be-
raberinde getirdi. Öte yandan
MHP’li üyelerin verdiği önergeye,
Cumhur İttifakı ortağı olan AK
Partili üyelerin imza atmaması
dikkat çekti. AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan
ile MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli’nin uyum içinde hareket
ettiği Cumhur İttifakı’nın yerelde
sürekli sekteye uğraması da kafa-
larda soru işareti bıraktı. 

TÜRK DÜNYASI BELEDİYELER BİRLİĞİ’NDEN AYRILMA KARARI ALDILAR

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin Türk Dünyası Belediyeler Birliği’ne tekrar üye olması, CHP’li meclis üyelerinin oylarıyla reddedildi

MHP’li Manisa Büyükşehir Belediyesi döneminde üye 
olunan Türk Dünyası Belediyeler Birliği’nden, CHP’li
Büyükşehir Belediyesi’nin göreve gelmesiyle birlikte 
CHP’li üyelerin evet oyuyla alınan karar gereği ayrılındı.

TURK DUNYASINDAN RAHATSIZ OLDULAR

Semih Balaban ve Gülşah Durbay bir araya geldi
Sokak hayvanları için
ilk somut adım atıldı!

MANİSA’DA hem halkın hem de sokak hayvan-
larının güvenliğinin sağlanması amacıyla Manisa

Büyükşehir Belediyesi tarafından ilk somut adım
atıldı. Veteriner Halk Sağlığı Dairesi Başkanlığı kura-
cak olan Manisa Büyükşehir Belediyesi, Vetbüs pro-
jesiyle de sahipsiz hayvanlara sağlık taraması,
aşılama programlarını hayata geçirecek.
Ayrıca Uluslararası Standartlarda
Hayvan Hastanesi de kurulacak. 

HEM HALKIN HEM DE SOKAK HAYVANLARININ GÜVENLİĞİ SAĞLANACAK

5’te

7’de

6’da

6’da
5’te 5’te
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Manisa'nın Yunusemre ilçesinde bulunan 2 bin 700 yıllık geçmişe sahip Aigai Antik Kenti yaz mevsiminde çıplak gözle de görülebilen 
Samanyolu Galaksisiyle süslendi. Uzun pozlama tekniğiyle çekilen fotoğraflar ve videolar antik kentte görsel şölen oluşturdu. 

Aigai Antik kenti yıldız şölenine sahne oldu 

MANİSA'NIN Yunusemre
ilçesinde bulunan ve 2 bin 700
yıllık geçmişiyle kendine hay-
ran bırakan Aigai Antik Kenti
fotoğraf tutkunlarına da unu-

tulmaz kareler veriyor. 
Manisa Celal Bayar Üniver-

sitesi (MCBÜ) Arkeoloji Bö-
lümü Başkanı ve Kazı Başkanı
Prof. Dr. Yusuf Sezgin tarafın-

dan yürütülen kazı çalışmala-
rıyla pek çok yapı günümüze
kazandırılırken, yapıların sun-
duğu görsellik hem ziyaretçile-
rin hem de fotoğraf severlerin

beğenisini topluyor. Kent mer-
kezinden ve şehrin ışıklarından
uzak noktada bulunan Aigai
Antik Kenti özellikle Saman-
yolu Galaksisini fotoğraflamak

isteyen fotoğraf tutkunları için
adeta görsel şölen sunuyor. 

Aigai Antik Kenti'ndeki
antik tiyatronun vomitoryumu
ile Samanyolu Galaksisi İhlas

Haber Ajansı tarafından fotoğ-
raflandı. Bir çok fotoğraf kare-
siyle oluşturulan timelapse
tekniğiyle de yıldızların hare-
keti  görüntülendi. İHA

Yazın havaların ısınmasını fırsat bilip Spil dağından Yunusemre ilçesinde bulunan Merkezefendi Parkına inen yılkı atları bir aydır parkta kalıyor. Parkı kendilerine mesken tutan atlar mahalle sakinleri tarafından besleniyor.   

Yılkı atları çocuk parkını sevdi   
SPİL Dağı Milli parkında

yaban hayatı süren yılkı atları,
havaların ısınmasıyla şehir mer-
kezine iniyor. Bir ay önce Yunu-
semre ilçesinde bulunan
Merkezefendi Parkında görülen
5 yılkı atı, bir ay geçmesine
rağmen parktan ayrılmadı.
Çocuk parkında çocuk yerine
yılkı atlarının görülmesi, ma-
halle halkı tarafından hayretle
karşılanıyor. 

Bazı vatandaşlar evinde bu-
lunan yiyeceklerden getirerek
yılkı atlarının beslenmelerine

destek oluyor. Parka oynamaya
gelen çocukların ilgi odağı ha-

line gelen yılkı atları, parkın ya-
kınında bulunan yeşillik alanda

otları yiyerek de yaşamına
devam ediyor. İHA  



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 237 30 03

UĞUR ECZANESİ
0236 238 28 62

SAYGI ECZANESİ

BETÜL ECZANESİ 

0236 409 04 59

0236 211 00 09

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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GÜLEN ECZANESİ 
1346 - IV. Karl, Kutsal Roma Cermen İmparatorluğu'na Kral olarak seçildi.
1740 - Pogrom: Yahudiler, "Küçük Rusya"dan (bugünkü Ukrayna) sürüldüler.
1789 - Fransız devrimci Lafayette, "İnsan ve Yurttaş Hakları Bildirisi"ni Devrimci Millî
Meclis'e sundu.
1859 - Charles Dickens'ın İki Şehrin Hikayesi adlı romanı yayımlandı.
1895 - Auguste ve Louis Lumière kardeşler, film teknolojilerini bilim adamlarına tanıttılar.
1921 -1933 - Sümerbank, resmen faaliyete geçti.
1939 - Emniyet Genel Müdürü Şükrü Sökmensüer Hatay Valiliğine atandı.
1960 - Harper Lee'nin Bülbülü Öldürmek adlı romanı ilk baskısını yaptı.
1960 - İdam cezasında yaş haddi kaldırıldı.
1962 - Atlantik ötesine ilk kez uydu aracılığıyla televizyon yayını gerçekleştirildi.
1967 - Tuborg, Türkiye'de bira üretimine başladı.

GÜNÜN OLAYI

Manisa merkezli 4 ilde uyuşturucu operasyonu: 40 kişi tutuklandı   

MANİSA'NIN Turgutlu ilçe-
sinde şubat ayında uyuşturucu
imalathanesine yönelik düzen-
lenen operasyonun ardından
genişletilen çalışmalar kapsa-
mında gözaltına alınan ve ar-
dından hakim karşısına
çıkarılan 55 şahıstan 40'ı tutuk-
landı.  

Geçtiğimiz şubat ayında
Manisa’nın Turgutlu ilçesine
bağlı Derbent mahallesinde

Manisa İl Emniyet Müdürlüğü
Turgutlu Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Büro Amirliği ekiplerince
eski bir tavuk çiftliğine yapılan
operasyonda 4 kişi gözaltına
alınmıştı. 

Soruşturmayı genişleten
Turgutlu Cumhuriyet Başsavcı-
lığı koordinesinde, suç işlemek
amacıyla örgüt kurma, örgütlü
şekilde uyuşturucu madde
imali ve ticareti yapma suçun-
dan devam eden soruşturma
dosyası kapsamında suç orga-
nizasyonu içerisinde irtibatı ve
iltisakı bulunan Turgutlu mer-
kezli, Salihli ilçesi, İstanbul,
İzmir, Ankara ve Artvin illerinde
toplam 55 şahıs tespit edilerek
gözaltına alındı. 

Yaklaşık 4 ay süren çalışma-
ların ardından hakim karşısına
çıkarılan 55 şahıstan 40'ı tutuk-
lanarak cezaevine gönderilirken
10 şüpheli adli kontrol şartıyla
serbest bırakıldı. 

3 MİLYON 818 BİN 
SENTETİK HAP
KAPSÜLÜ ELE 
GEÇİRİLDİ
İki ilçe dört ili kapsayan

operasyonlarda 4 adet uyuştu-
rucu hap imal etmeye yarayan
makine, 358 bin 858 adet sen-
tetik ecza hap, kapsüllendi-
ğinde 992 bin adet sentetik
ecza hap imal edilebilecek 397

kg toz halinde uyuşturucu
madde, 3 adet hassas terazi,
36 koli toplamda 3 milyon 818
bin adet sentetik ecza hap boş
kapsülü, 107 adet plaster şeridi
ele geçirildi. İHA  

Uyuşturucuya karşı amansız mücadele!

Gölmarmara’da makilik alanda
çıkan yangın kontrol altına alındı 

MANİSA’NIN Gölmarmara
ilçesinde makilik alanda çıkan
yangın ekiplerin yoğun çalışma-
sıyla yaklaşık 3 buçuk saatte
kontrol altına alındı. 

Gölmarmara ilçesine bağlı
İsmetpaşa Mahallesi sınırlarında
yer alan makilik alanda saat
16.20 sıralarında yangın çıktı.
Yangına İzmir Orman Bölge Mü-

dürlüğüne ait 4 uçak, 6 helikop-
ter, 17 arazöz, 3 su ikmal ve 2
dozer ile müdahale edildi. Yan-
gın söndürme çalışmalarına
Manisa Büyükşehir Belediyesi
itfaiye ekipleri de destek verdi.
Ekiplerin havadan ve karadan
yoğun çalışmaları sonucu yan-
gın, yaklaşık 3 buçuk saat
içinde kontrol altına alındı. İHA 

Şehzadeler’de 338 kilometre
ova yolu yeniden düzenlendi   

ŞEHZADELER Belediyesi
Fen İşleri Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler, Şehzadeler ’in bereketli
ovasında üreticilerin arazilerine
daha rahat ulaşabilmesi için
ova yolu düzenleme çalışmala-
rını yoğun bir şekilde sürdürü-
yor. Bahar aylarında başlayan
ova yolu düzenleme çalışmaları
kapsamında 34 kırsal mahal-
lede toplamda 338 km ova yolu
düzenleme çalışması gerçek-
leştirildi. 

Üreticilerin ürünlerini pazara
daha rahat bir şekilde ulaştır-
maları için büyük bir özveri ile
çalıştıklarını ifade eden Şehza-
deler Belediye Başkanı Gülşah
Durbay, “Yapmış olduğumuz
bu çalışma ile üreticilerimiz
hasat sezonunda arazilerine
rahat ulaşarak, ürünlerini pa-

zara rahat bir şekilde getirecek-
ler. Ova yolları yapılan düzen-
leme çalışmaları ile daha
konforlu bir hale getirilmiş ola-
cak. Bu çalışmalarımızı hava
şartlarının el verdiği ölçüde sür-
düreceğiz” dedi. İHA 

Şehzadeler Belediyesi, çiftçilerin arazilerine daha rahat ulaşa-
bilmesi için ova yollarında büyük bir düzenleme çalışması ger-
çekleştirdi. 2024 yılında yapılan bu çalışmalar kapsamında 34
kırsal mahallede toplamda 338 km ova yolu düzenlendi.   
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Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek, gündeme ilişkin açıklamalarda bulundu. Açıklamasında büyükşehir belediyesinin çalışmalarına da değinen Başkan Zeyrek, 
“Manisa Tramvayı”, “Kent Lokantası”, “Halk Ekmek” ve “Evde Bakım Hizmeti” projelerinin en kısa sürede hayata geçmesi için çalışma yürüttüklerini söyledi. 

burHan akdEMir
Manisa Büyükşehir Bele-

diyesinin Temmuz ayı olağan
toplantısında gündeme ilişkin
açıklamalarda bulunan Büyük-
şehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, sözlerine vefat edenleri
anarak başladı.

Daha sonra EURO 2024
Avrupa Futbol Şampiyona-
sı’nda çeyrek finale çıkma ba-
şarısı gösteren Milli Takımı
kutladı. Başkan Zeyrek, “A
Milli Futbol Takımımızın da yer
aldığı EURO 2024 Avrupa Fut-
bol Şampiyonası, büyük heye-
cana sahne oldu. 

Biz de Manisa Büyükşehir
Belediyesi olarak, Ulupark,
Atatürk Kent Parkı ve Cumhu-
riyet Meydanı’nda kurduğu-
muz dev ekranlarda
şampiyonanın coşkusunu şeh-
rimizde yaşattık. 

Bayraklarımızla, su, limo-
nata, çay ve kahve ikramımızla

hemşerilerimizin yanında
olduk.

Çeyrek finale yükselme
başarısı gösteren Milli Takımı-
mız, bu turda Hollanda’ya
şanssız bir şekilde elenerek,
turnuvaya veda etti.

Bize bu gururu ve final yo-
lunun heyecanını yaşatan
Bizim Çocuklar’ı yürekten kut-
luyorum” dedi. 

sPiLkEnT TOPLu
kOnuT 

PrOJEsi’ndE
VaTandaŞ 

LEHinE dÜZEnLEME 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesinin çalışmaları hakkında
da bilgi veren Başkan Zeyrek,
“Geçtiğimiz dönem temeli atı-
lan Spilkent Toplu Konut Pro-
jesi’nde mali disiplini
sağlanmış, inşaat süreci gü-
vence altına alınmış yeni bir
süreci başlattık.

Projede, daha önce her yıl

artan 60 aylık bir vade sistemi
yapılmıştı. 

Her yıl güncellenen faizlerle
ödemeler de artıyordu.

Üstelik inşaatlar bitip, evler
teslim edildiğinde net değil;
yaklaşık, ortalama bir rakam
söyleniyordu.

Ülkemizin mevcut eko-
nomi durumundan kaynaklı
olarak, fiyatlar günden güne
artıyor; faizler aydan aya yük-
seliş gösteriyor.

Biz bir risk aldık ve yıldan
yıla artış gösteren taksitler ye-
rine sabit kur uygulamasına
geçtik.

Bu uygulamayla da toplu
konuta başvuran hemşehrileri-
mizin lehine sonuç doğuracak
çalışmanın altına imza atmış
olduk. Hayırlı olsun” diye ko-
nuştu. 

‘Manisa TraMVaYI’nda 
FiZibiLiTE ÇaLIŞMasI 

YaPILdI 
Manisa’da ulaşıma çağ at-

latacak Manisa Tramvayı ile il-
gili gelişmeleri de paylaşan
Başkan Zeyrek, “Geçtiğimiz
Mayıs ayında ekibimle birlikte,
raylı sistem ve ulaşım gibi
alanlarda oldukça deneyimli
bir şehir olan İstanbul’a ziyaret
gerçekleştirerek incelemelerde
bulunmuştuk. 

Ziyaretimizde, Metro İstan-
bul yönetimi bizi ağırlamış, ku-
rumun çalışmaları, faaliyet
alanları ve projelerini içeren bir
sunum gerçekleştirmişti. 

Tecrübelerinden faydalan-
mak istediğimiz Metro İstan-
bul’un uzman heyetini
geçtiğimiz ay Manisa’mızda
ağırladık. 

Kıymetli misafirlerimiz şeh-
rimizde bir fizibilite incelemesi
yaptılar. 

Fizibilite çalışmalarının
akabinde, uygulamaya geç-
mek için bir ön sözleşme im-
zaladık.

Bu süreçte desteklerini
yoğun hissettiğimiz İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Ekrem İmamoğlu’na ve
Metro İstanbul’un kıymetli yö-
neticilerine Manisa’mız adına
teşekkür ediyorum.

Hemşehrilerimizin yaşam
standartlarını en üst düzeye
çıkarmak için var gücümüzle
çalışıyoruz” dedi. 

kEnT LOkanTasI VE
HaLk EkMEk PrOJELEri 

GELiYOr 
Sosyal belediyecilik anla-

yışlarını şehrin dört bir yanında
Manisalılarla buluşturduklarını
da ifade eden Başkan Zeyrek,
“Bu kapsamda başta öğrenci-
ler olmak üzere, dar gelirli
yurttaşlarımıza yönelik uygun
fiyatlı ve lezzetli yemekler sun-
mayı amaçladığımız Kent Lo-
kantası hizmetimizi hayata
geçireceğiz. 

İlk etapta Şehzadeler ilçe-
mizde bulunan Bahri Sarıtepe
Gençlik Merkezi giriş katında
açacağımız Kent Lokantası’nı
ilimiz genelinde yaygınlaştır-
mayı hedefliyoruz. 

Şimdiden hayırlı olmasını
diliyorum. Halkımıza sözümüz
olan Halk Ekmek projemizde
de çalışmalarımız devam edi-

yor. 
Bu önemli projemizle hem-

şehrilerimiz, sofralarımızın
vazgeçilmezi olan ekmeğe
ucuz ve kaliteli bir şekilde
ulaşmış olacak” diye konuştu. 

EVdE bakIM HiZMETi 
kaPsaMLI OLaCak 

Evde Bakım Hizmeti proje-
sini de yakın zamanda hayata
geçireceklerini belirten Baş-
kan Zeyrek, projenin detayları
hakkında şunları söyledi:
“Yaşlı ve bakıma ihtiyacı olan
bireyler, fiziksel engelliler ve
hasta vatandaşlarımız için
yakın zamanda Evde Bakım
Hizmeti projemizi de yakın za-
manda başlatacağız.  

Fizyoterapist, hemşire,
psikolog, diyetisyen, kişisel
bakım personeli ve teknik per-
sonelin bulunacağı geniş kap-
samlı bu hizmetimizle ihtiyaç
sahibi vatandaşlarımıza el
uzatacağız. 

Yeni doğmuş bebeklerin,
çocukların, yaş almışların, öğ-
rencilerin, kadınların, dezavan-
tajlı bireylerin, kısacası 7’den
77’e tüm vatandaşlarımızın
yüzünü güldürmek, daha
mutlu, daha huzurlu bir Ma-
nisa inşa etmek için kararlılıkla
çalışmaya devam edeceğiz.” 

Başkan Zeyrek, “İklim krizi
ve bunun getirdiği olumsuz-
lukları hep birlikte yaşıyor, gö-
rüyoruz. 

Manisa’mızda ve ülkemiz
genelinde orman yangınları ci-
ğerlerimizi yakıyor.

İtfaiyemiz hemen her gün,
gerek şehrimizde gerek
komşu illerimizde meydana
gelen yangınlara müdahale
etmek için seferber oluyor.

Onlarla birlikte tüm ekip-
lere teşekkür ediyor, orman
yangınlarında yaşamını yitiren-
lere Allah’tan rahmet diliyo-
rum.

Geçtiğimiz günlerde dolu
yağışı ve şiddetli yağmur ne-
deniyle çiftçilerimiz de büyük
zarar gördü.

Meclisimizde onların yara-
larını sarmak için desteğinizle
karar alacağız.

Afetten etkilenen, mahsulü
zarar gören tüm çiftçilerimize
geçmiş olsun dileklerimi ileti-
yorum.  Çiftçilerimize destek
olmak için elimizden geleni
yapacağız ve her zaman yan-
larında olacağız” dedi Başkan
Zeyrek, konuşmasının so-
nunda şehitleri anarak, bu ay
içindeki önemli gün ve hafta-
ları kutladı. 

Ülkü Ocakları, Fırat Çakıroğlu’nu unutmadı   
EGE Üniversitesi’nde mu-

halif görüşlü öğrenciler ara-
sında çıkan kavgada yaşamını
yitiren Fırat Yılmaz Çakıroğlu
anısına Salihli Ülkü Ocakları
Başkanlığı tarafından futbol tur-
nuvası düzenlendi.   

Fatih İşlek Başkanlığındaki
Salihli Ülkü Ocakları tarafından
Fırat Yılmaz Çakıroğlu anısına
halı saha futbol turnuvası dü-
zenlendi. On takımın katılımıyla
Gençlik Halı Saha Tesisleri’nde
gerçekleştirilen turnuva, Türk-
birliği ve Alperen arasında oy-
nanan müsabaka ile başladı. 

Lig usulü oynanan turnu-
vaya ise Ayyıldız, Gökbörü, Al-
peren, Ülkü, Bozkurt, Turan,
Türkbirliği, Kızılelma, Ötüken ve
Göktürk takımları katıldı. 

Salihli Ülkü Ocakları Baş-
kanı Fatih İşlek, “Ülkücü şehidi-
miz Fırat Yılmaz Çakıroğlu

anısına düzenlediğimiz turnu-
vaya katılan tüm takımlara te-
şekkür ediyorum” dedi. iHa  

Büyükşehir Belediye Meclisi temmuz
ayı toplantısı yapıldı
Büyükşehir Belediye Meclisi temmuz
ayı toplantısı yapıldı

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Temmuz ayı toplantısında, eğitim ve siyaset dünyasının tanınan ismi Mehmet Güzgülü unutulmadı… Güzgülü, koltuğuna güller bırakılarak hatırlandı

Büyükşehir Meclisinde Mehmet Güzgülü anıldı
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Meclisi Temmuz ayı top-
lantısı Kültür Sitesi’nde
gerçekleştirildi. Birçok konu-
nun ele alındığı toplantıda,
Manisa'da gerçekleştirilecek
projeler hakkında da bilgiler
paylaşıldı. Meclis toplantı-
sında 2 hafta önce hayatını
kaybeden eğitim ve siyaset
dünyasının tanınan ismi Meh-
met Güzgülü unutulmadı. 

Güzgülü’nün koltuğuna
güller bırakıldı.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
toplantıda yaptığı konuşmada,
“Manisa’mız siyasetinin de-
ğerli ismi, kıymetli meclis üye-
miz Mehmet Güzgülü de

geçtiğimiz ay vefat etti. Meh-
met Güzgülü başkanımıza bir
kez daha Allah’tan rahmet, ai-
lesine, yakınlarına, sevenlerine

ve Milliyetçi Hareket Partisi
grubumuza başsağlığı diliyo-
rum.” ifadelerini kullandı.
Haber merkezi
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Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin Türk Dünyası Belediyeler Birliği’ne tekrar üye olması, CHP’li meclis üyelerinin oylarıyla reddedildi

Türk Dünyası’ndan rahatsız oldular!

BURhAN AKDEMİR
MANİSA Büyükşehir Bele-

diyesi, CHP’li Meclis üyelerinin
oylarıyla haziran ayı meclis top-
lantısında alınan kararla Türk
Dünyası Belediyeler Birliği’nden
ayrıldı. MHP’li Meclis üyeleri,
Mehmet Palabıyık öncülü-

ğünde Meclis’e önerge vererek
kararın gözden geçirilmesini is-
tedi. Ancak önerge, yine CHP’li
Meclis üyelerinin ret oyuyla
gündeme alınmadı. Bu karar,
Manisa kamuoyunda ‘CHP’li
Büyükşehir Belediyesi Türk
dünyasından rahatsız oldu’ yo-

rumlarını da beraberinde ge-
tirdi. Öte yandan MHP’li üyele-
rin verdiği önergeye, Cumhur
İttifakı ortağı olan AK Partili
üyelerin imza atmaması dikkat
çekti. AK Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdoğan ile MHP
Genel Başkanı Devlet Bahçe-
li’nin uyum içinde hareket ettiği
Cumhur İttifakı’nın yerelde sü-
rekli sekteye uğraması da kafa-
larda soru işareti bıraktı.

MHP’li Manisa Büyükşehir
Belediyesi döneminde üye olu-
nan Türk Dünyası Belediyeler
Birliği’nden, CHP’li Büyükşehir
Belediyesi’nin göreve gelme-
siyle birlikte CHP’li üyelerin
evet oyuyla alınan karar gereği
ayrılındı. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Meclisi Haziran ayı olağan
toplantısında gündeme gelen
ayrılma kararı, CHP’li üyelerin
oylarıyla kabul edildi.

Milliyetçi Hareket Partili
meclis üyeleri, Mehmet Palabı-
yık öncülüğünde ayrılma kararı-
nın gözden geçirilmesi ve
üyeliğin tekrar gündeme alın-
masına ilişkin, Manisa Büyük-
şehir Belediye Meclisi’nin
Temmuz ayı olağan toplantısı
öncesinde önerge verdi.

Önergede şu ifadeler yer
aldı: “Milliyetçi Hareket Partisi
Büyükşehir Belediyesi Meclis
üyeleri olarak Türk Dünyası Be-
lediyeler Birliği’nden Cumhuri-

yet Halk Partili Meclis üyelerinin
oylarıyla ayrılma kararınızı
büyük bir üzüntü ve hayal kırık-
lığıyla karşıladık.

Bu karar Türk Milleti’nin bir-
lik ve beraberlik içinde olması-
nın önemini göz ardı
etmektedir. Türk Dünyası Bele-
diyeler Birliği, Türk dünyası ara-
sında kültürel ekonomik ve
sosyal bağları güçlendirmek
amacıyla kurulmuş önemli bir
platformdur. Bu birlikten ay-
rılma sadece belediyemizin
değil, tüm Türk dünyasının çı-
karlarına zarar vermektedir.
Türk Dünyası Belediyeler Bir-
liği’nde yer almak kültürel bağ-
larımızı korumak ve ortak
projeler geliştirmek açısından
büyük önem taşımaktadır.
Cumhuriyet Halk Partili bele-
diye meclis üyelerinin oylarıyla
alınan bu kararın belediyemizin
ve milletimizin uzun vadeli
menfaatlerini göz önünde bu-
lundurmadığını düşünüyoruz.
Bu karar Türk dünyasına ve ta-
rihimize olan bağlılığımızı zayıf-
latacaktır. Ulu önder Mustafa
Kemal Atatürk’ün de belirttiği
gibi onların bize yaklaşmasını
bekleyemeyiz. Bizim onlara
yaklaşmamız gerekli. Kökleri-
mize inmeli ve olayların böl-
düğü tarihimizin içinde
bütünleşmeliyiz. Tarih bağı kur-
mamız lazım. Folklor bağı kur-
mamız lazım. Bunları kim

yapacak? Elbette biz. Ulu
önder, Türk Milletinin ve Türk
dünyasının birlik, beraberlik
içinde olmasını her zaman sa-
vunmuş ve bu doğrultuda
adımlar atmıştır.

Ulu önderin mirasına sahip
çıkmak, Türk dünyasıyla olan
ilişkilerin güçlendirilmesi, mille-
timizin ve geleceğimizin yara-
rına olacaktır. 

Türk Dünyası Belediyeler
Birliği’nden ayrılma kararının
yanlışlığının gözden geçirilip,
yeniden katılma ve üyelik baş-
vurusunun yeninden Meclis
gündemine alınmasını talep
ediyoruz.”

ChP’Lİ ÜYELERİN 
OYLARIYLA ÖNERGE 

REDDEDİLDİ  

Önergenin okunmasının ar-
dından, gündeme alınıp alın-
mayacağıyla ilgili oylama
yapıldı. CHP’li meclis üyelerinin
oylarıyla önerge gündeme alın-
madı.

ÖNERGEYE AK 
PARTİLİLER İMzA 

ATMADI
Öte yandan MHP’li üyelerin

verdiği önergeye, Cumhur İtti-
fakı ortağı olan AK Partili üyele-
rin imza atmaması dikkat çekti.
Tavanda sorunsuz bir şekilde
ilerleyen, AK Parti Genel Baş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan ile
MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli’nin uyum içinde hare-
ket ettiği Cumhur İttifakı’nın ye-
relde sürekli sekteye uğraması
da kafalarda soru işareti bıraktı. 

Semih Balaban ve Gülşah Durbay bir araya geldi

ŞEhzADELER Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, Yunu-
semre Belediye Başkanı Semih
Balaban ve beraberindeki he-
yeti makamında ağırladı.

İki başkan, gelecekte de sık

sık bir araya gelerek ilçeler
arası işbirliğini artırmayı hedef-
lediklerini belirtirken "Birlikte
güzel işler yapacağız." dedi.

Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Gülşah Durbay, Yunu-

semre Belediye Başkanı Semih
Balaban'ı makamında ağırladı.
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban,  beraberindeki
Belediye Başkan Yardımcıları
Ali Kuyumcu, Mesut Doğan ve
Haydar İzci ile birlikte Şehzade-
ler Belediye Başkanı Gülşah
Durbay'ı ziyaret ederek,  hayırlı
olsun dileklerini iletti. Ziyarette
Şehzadeler Belediye Başkan
Yardımcıları Yenal Yıldırım ve
Hakan Şimşek de hazır bu-
lundu.

Başkan Durbay, yapılan zi-
yaretten duyduğu memnuniyeti
dile getirerek, "Partimizin ilçe
başkanı olarak yıllarca emek
verdiğiniz ilçemizde, belediye
başkanı olarak,  sizi şimdi Yu-
nusemre Belediye Başkanı ola-
rak ağırlamak bizim için çok
büyük bir mutluluk.

Sefa getirdiniz. Güzel işler
yapacak genel iktidarı da geti-

receğiz. Bundan hiç şüphem
yok. Ayağınıza sağlık hoş geldi-
niz." şeklinde konuştu. 

"Birlikte Güzel İşler Yapa-
cağız"

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban ise misa-
firperverliğinden dolayı
Başkan Durbay'a teşekkür
ederek, hayırlı olsun dileklerini
iletti. 

Başkan Balaban şöyle ko-
nuştu: "Gülşah Başkanımız ve
ekibini canı gönülden kutluyo-
rum. Şehzadeler Manisa'nın
kadim bölgesi, eski Manisa.
Böyle bir şehre böyle bir baş-
kanın seçilmesi bizi fazlasıyla
mutlu etti.

Gülşah Başkanı yıllardır
tanıyoruz. Ailecek tanışıyoruz.  

Durbay ailesi topluma,
sola, partiye  emek vermiş bir
aile. Bu anlamda biz Gülşah
Başkanın toplumsal mücade-

lenin önderi olarak çok güzel
işler yapacağına inanıyoruz.
İlçe başkanlığı yaptığım Şeh-
zadeler'de bir dönem belediye
başkan adayı da olmuş ancak
kazanamamıştım. Bu anlamda

da bizim başaramadığımızı
Gülşah Başkanın başarması
bizi ayrıca mutlu etti. Birlikte
güzel işler yapacağız.  Kendi-
sine ve ekibine üstün başarılar
diliyoruz." haber Merkezi

Manisa Barosu Başkanı Av. Ümit Rona yaptığı açıklama ile yeniden aday olduğunu duyurdu… Rona aday listeyi de açıkladı

CANSU MERİÇ
Ekim ayında yapılması plan-

lanan seçimlerde mevcut baş-
kan Ümit Rona, yeniden aday
olduğunu sosyal medya hesap-

larından yaptığı duyuru ile açık-
ladı. Ülkede ses getiren, her
masada, her alanda güçlü ve
cesur baro olduklarını vurgula-
yan Av.Ümit Rona, “Berlin’de

hakimler var” sözünün yansı-
ması ile “Manisa’da baro var”
sloganıyla takdir edilen baro
olduk. Sözümüzün izinde ilk
günden beri taviz vermediğimiz
dört ilkemiz Mustafa Kemal
Atatürk, cumhuriyet, evrensel
hukuk ve meslek etiğine bağlı-
lıkla şimdi daha güçlü geliyo-
ruz. Adalet Bakanlığına en çok
başvurucu olan, mevzuat deği-
şikliklerinde etkili, eğitimde
öncü, hizmette güçlü, avukat
haklarında cesur, duruşta say-
gın ve vakur baroculuk anlayışı-
mızın devamı için onurla
sürdürdüğüm Manisa Barosu

Başkanlığına sizlerin takdiri ve
desteği ile adayım” ifadelerini
kullandı.Başkan Rona, “Daha
büyük başarılara imza atmaya-
sizlerin desteği ile devam ede-
ceğiz.” sözleriyle aday listesini
kamuoyuyla paylaştı.

İŞTE O LİSTE:
BAŞKAN - Av. Ümit Rona
TBB - Av. Mehmet Oruç

(Soma), Av. Filiz Zeybek, Av.
Cihan Cengiz 

YÖNETİM KURULU- Av.
Ayşe Hasar, Av. Sinem Deniz
Onat, Av. Şahika Fulya Yılmaz,
Av. Gizemnur Demirtaş, Av.
Mehmet Özdemir, Av. Kadir

Büyükşahin, Av. Zeynep Çak-
mak - Turgutlu, Av. Oğuzhan
Şahan - Akhisar, Av. Sevinç Yıl-
maz- Salihli , Av. Hüseyin
Camcı - Alaşehir

DİSİPLİN KURUL- Av.

Şeyda Sözen Tatlıcıoğlu, Av. İb-
rahim Halil Tangör,

Av. Merve Aka Baysak, Av.
Muzaffer Çınar, Av. Büşra
Manav DENETÇİ- Av. Funda
Canefe

Ümit Rona adaylığını açıkladı!Ümit Rona adaylığını açıkladı!

Manisa Valisi Enver Ünlü ve eşi Sema Ünlü, devlet koruması altındaki çocukların doğum günü etkinliğine katıldı

CANSU MERİÇ
MANİSA Valisi Enver Ünlü

ve eşi Sema Ünlü, devlet koru-
ması altındaki çocukların
doğum günü etkinliğine katıla-
rak mutluluk ve heyecanlarına
ortak oldular. Vali Ünlü, “Ço-
cuklarımızın yüzündeki tebes-
sümü ve gözlerindeki ışıltıyı
görmek bizler için mutluluk ve-
rici. Devlet olarak her zaman

çocuklarımızın yanındayız.”
dedi.

Vali Enver Ünlü ve eşi
Sema Ünlü, devlet koruması al-
tında bulunan ve birbirine yakın
tarihlerde doğan çocuklar için
Manisa Aile ve Sosyal Hizmet-
ler İl Müdürlüğü tarafından dü-
zenlenen doğum günü
etkinliğine katıldı. Çocuklarla
tek tek yakından ilgilenerek,

onlarla sohbet eden Vali Ünlü
ve eşi, çocuklarla birlikte
doğum günü pastasını kesti.
Vali Ünlü, “Çocuklarımızın yü-
zündeki tebessümü ve gözle-
rindeki ışıltıyı görmek bizler için

mutluluk verici.  Devlet olarak
her zaman çocuklarımızın ya-
nındayız ve onların en iyi şe-
kilde yetişmeleri için elimizden
geleni yapmaya devam edece-
ğiz” dedi. 

En anlamlı doğum günü!
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Gediz’in bereketli topraklarına sahip olan üzümün başkenti Manisa’da yılın ilik üzüm hasadı gerçekleşti.

Spil karasında ilk hasatı Vali Ünlü yaptı
Cansu MeriÇ
MAnisA Bağcılık Araştırma

Enstitüsü Müdürlüğü’nce geliş-
tirilen ülkemizin erkenci üzüm
çeşidi olan Spil Karası üzüm
çeşidini Manisa Valisi Enver
Ünlü, Manisa Tarım ve Orman İl
Müdürü Metin Öztürk, Manisa
Bağcılık Araştırma Enstitüsü
Müdürü Akay Ünal tarafından
ilk üzüm hasat edildi. 

Manisa Valisi Enver Ünlü,
yeni sezonun hayırlı olmasını
diledi. Vali Ünlü, üzümün baş-
kentinde Bağcılık Araştırma
Enstitüsü Müdürlüğü’nün çok
önemli üzüm çalışmalarına
imza attığını kaydetti. Spil Ka-
rası üzüm çeşidini hasat et-
mekten dolayı mutlu olduğunu
söyledi. 

“TOPrAkLArIMDAn Be-
rekeT FIŞkIrIyOr”

Vali Ünlü, “Bağcılık Araş-
tırma Enstitüsü üzümün baş-
kentinde verimli Gediz
topraklarında üzümle ilgili bi-
limsel çalışmalar yapıyor, yeni
üzüm çeşitleri geliştiriyor.

Bağcılık araştırma enstitü-
müzün deneme bahçesinde
enstitümüzün geliştirdiği ve ka-
rası çeşidinin erkenci çeşidimi-
zin hasadına hep birlikte
sizlerle birlikte başlamanın he-
yecanını, gururunu yaşıyoruz.
Bununla birlikte tabii üzümün
başkenti Manisa'mızda hasat
sezonu bağ bozumu sezonu
başlıyor. Bundan sonra diğer
çeşitlerle beraber büyük bölü-
münü yüzde doksan ikisini ye-
tiştirdiğimiz şekilde yaş ve kuru
yaklaşık ülkemize altı yüz mil-
yon dolar ve üzerinde ihracat
geliri getiren sultani çekirdek
çözümümüzün de bundan son-
raki dönemde hasadı başlaya-
cak. Tabii bu sene sıcaklar
erken bastırdı. Bundan dolayı
bir takım sıkıntılar yaşadık.
Dolu zararı hasıl oldu ama
Tarım Müdürlüğümüzün des-

tekleriyle çiftçilerimize yakın il-
giyle birlikte oradan kaynakla-
nan zararı ve hasarı en aza
indirmeye çalıştık. 

İnşallah önümüzdeki yıl on-
ların üzerine de koruyucu fileler
temin etmek suretiyle koopera-
tiflerimiz aracılığıyla, ajanslar

aracılığıyla daha iyi olacak.
Sayın Tarım Bakanımız ile

bu konuyu görüştük, arz ettik
kendilerine. Bu konuda her
türlü desteği çiftçilerimize vere-
ceklerini, her zaman olduğu
gibi bugün de, yarın da Türk
çiftçisinin üretenin, çalışanın
yanında olmaya devam ede-
ceklerini ifade ettiler. 

İnşallah önümüzdeki dö-
nemde doludan kaynaklanan
güneş yanığı ve benzeri olum-
suzlukları önleyebileceğiz.
Yüzde ellisi en az devlet des-
tekli, yüzde ellisi değil şeklinde
vereceğiz. Çiftçilerimiz de buna
son derece sıcak yaklaşıyorlar. 

Gördüğünüz gibi en güzel
çeşitlerimizle sezonu açıyoruz.
Ben bütün çiftçilerimize bere-
ketli, kazasız, belasız bol ka-

zançlı bir sezon diliyorum. 
Bir yıl boyunca ürettikleri

alın teriyle göz nuruyla mahsul-
lerin hem kendileri için hem
memleketimiz için Türk tarımı
için hayırlı olmasını bol kazançlı
ve bereketli olmasını sizlerin
aracılığıyla temenni ediyorum. 

Sizlerle birlikte bu bağ bo-
zumunu gerçekleştirmenin de
mutluluğunu yaşıyorum. Bu
benim Manisa'daki ilk bağ bo-
zumu şenliğim. Biz şimdi çiftçi-
lerimize de tavsiye edeceğiz.
Turfanda üzüm dediğimiz daha
kıymetli dönemlerde çok daha
az miktarda çok daha az alan-
dan sera üzümünü de yetiştirip
inşallah çiftçilerimizin daha
fazla kazanç sağlamasını temin
etmek istiyoruz. 

Tabii bunlardan üretilen çok
değerli ürünlerimiz de var. Dün
gelen misafirlere de ikram ettik.
Sayın bakanlarımıza yurt dışın-
dan yurt dışından gelen kıy-
metli misafirlerimize de ikram
ediyoruz. Araştırma ekibi bu
işin öncülüğünü yapıyor üzüm
suyu ve üzüm şırası. Bunlar

son derece sağlıklı, katkısız,
doğal ürünler. Su ilavesi de
yok. Kaç derece? Şerbetinde
Manisa'nın iki değeri var. Bu
sağlıklı içecekleri de aileleri-
mize, çocuklarımıza, iş yerlileri-
mize, otellerimize, turistik
restoranlarımıza tavsiye ediyo-

ruz. Gazlı içeceklerden kaçınıp
üzümün başkentinde üzümün
içlerinin ve üzüm türevlerinin,
üzüm suyunun efendime söyle-
yeyim koruk şerbetini içsinler. 

Üzümü önce kendimiz kul-
lanacağız. Kullanıldığı alanları
çeşitlendireceğiz. Dün Bakan
Yardımcımız da bahsetti. Ço-
cukluğumuzda annelerimiz bize
hoşaf yapardı. Ramazan hoşaf-
sız geçmezdi. Şimdi bunları
maalesef unuttuk. Özellikle
kuru üzüm çocuklarımızla ilgili
değil mi? Vitamin kaynağı.
Evet. Enerji kaynağı. Harındaki
yolculara buna benzer yerlerde
tanıtıp ön plana çıkarmamız
lazım. Kuru üzüm gerçekten
şifa ve vitamin kaynağı. 

Enerji deposu ki bununla
birlikte ihracat da üretim kap-

asitemiz talep artsın ki biz de
arzı fazlalaştıralım. Çünkü şu
anki arz talebin üzerinde. Arz
fazlasının da talebi arttırmak
suretiyle üzümün kullanıldığı
sektörleri artırarak, çeşitlendire-
rek hem yeme, içme, bütün
sektörlere üzüm tüketimini art-
tırmamız lazım. 

Piyasada bununla birlikte
ihracat da zaten kendinden ar-
tacaktır. Bir kez daha teşekkür
ediyorum. Hayırlı bereketli bir
sezon olmasını temenni ediyo-
ruz” diye konuştu.

Manisa Tarım ve Orman İl
Müdürü Metin Öztürk, “Her yıl
biliyorsunuz 250-260 tonlar. Sı-
kıntımız yok. Bolu'dan dolayı
belki sofralık üzümde. 

Sofralık Alaşehir bölgesinde
geniş bir alanda dolu zararı var.
Orada biraz daha kurutmaya
dönecekler hasar alan bağları-
mız. Orada da hemen yaraları
sarmak için gerek Tarsus Bölge
Müdürümüz gerek bizim ekip-
lerimiz için sahada çalıştılar. 

Ama inşallah yeni ürün çı-
kartacağız ama iklim değişikliği
her yıl üretimle ilgili şartları zor-
laştırıyordu. İklim değişikliğin-
den kaynaklanan bu üretim
yaşanan sıkıntıları çözmek için
de, en güzel çözümün uzman
arkadaşlarımız file olduğunu
söyledi. 

Bu yıl yaş yüzümde rekolte
kaybımız olacak ama tam mik-
tar belli değil. Ama kuru
üzümde sıkıntımız yok. Hasar
alanımızdaki üzümlerimizi kuru
üzüm olarak değerlendirebile-
ceğiz” diye konuştu. 

Manisa Bağcılık Araştırma
Enstitüsü Müdürü Akay Ünal,
“Bugün yine rengarenk üzüm
çeşitleriyle Manisa'da hasada
başlıyoruz. Bağcılık bizim ülke-
mizde özellikle bildiğimiz gibi
gen kaynağı ve Temmuz ayın-
dan başlamak üzere Aralık
ayına kadar artık değişik bölge-

lerde, değişik yörelerde, değişik
çeşitlerle altı aylık bir sezonun
ilk açılışını bugünden itibaren
vermiş oluyoruz. 

Bugün kestiğimiz çeşit
üzüm çeşidi daha önce melezi-
mizle yöntemiyle elde edilmiş,
tescillenmiş ve ülkemizin üreti-
cilerimize katma değer olarak
sunulmuş bir çeşit. 

Şu anda hala yaygın ve
adaptasyon çalışmaları devam
eden çeşit. Biz kurum olarak
yaklaşık 15-20 bin adet yıllık
fidan üretimiyle üreticilerimize
bu çeşitli sağlıyoruz. En büyük
özelliği çok erkenci olması. Şu
anda ülkemizde yetiştiriciliği
yapılan en kaliteli üzüm çeşidi,
en erkenci sofra üzüm çeşidi
diyebiliriz. Farklı bölgelere gön-
derdiğimiz bölgelerden de aldı-
ğımız ön sonuçlar çok olumlu. 

Hemen hemen tüm üretici-
lerimiz çok beğenmiş durumda.
Özellikle turizm sektöründe ilk
başta üretim alanına daha kısıtlı
olduğu için turizm sektörüne
çok yoğun bir talep var. 

Bununla beraber yine er-
kenci çeşitlerde hafif ısı devam
edecek. Özellikle Maliye Ba-
kanlığı bünyesinde bizim içinde
bulunduğumuz heyet kapsa-
mında arazi çalışmalarımızı ta-
mamladık. 

Üzüm çeşidinin ihraç tarih-
lerinin ürününü verebilmek için
kurumumuzda aynı ürünü ta-
mamladık ve raporladık. Önü-
müzdeki günlerde özellikle
yarından itibaren hasat ve ihra-
cat izinde vermiş olacağız.
Böylece ihracatçısı da bizim
elimizden yüzündeki ihracat
nasipse başlamış olacak. 

Çeşidin ismini üreticilerimize
sormuştuk tescilliler. Birinci ola-
rak en fazla talep eden en fazla
oy alan isim. O yüzden Ma-
nisa’mıza ve ülkemiz üreticile-
rine hayırlı olsun diyoruz” diye
konuştu.

Sokak hayvanları için ilk adım atıldı
Manisa’da hem halkın hem de sokak hayvanlarının güvenliğinin sağlanması amacıyla Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından ilk somut adım atıldı. 

HeM halkın hem de sokak
hayvanlarının güvenliğinin sağ-

lanmasına dair somut ilk adım
Manisa Büyükşehir Belediye

Meclisi’nde alınan kararla atıldı.
Büyükşehir Belediyesi’nin Tem-

muz ayı meclis toplantısında
“Sokak Hayvanları Komis-
yonu’nun ‘Cumhuriyet Halk
Partisi Genel Merkezi’nin
08.05.2024 tarihli ve Halk Sağ-
lığı, Hayvan Hakları ve Politika-
ları konu başlığıyla tüm
belediye başkanlarına gönderi-
len genelge doğrultusunda po-
litikaların belirlenmesi ve bu
konuda alt yapı çalışmalarının
başlatılması için sokak hayvan-
ları komisyonunun görevlendi-
rilmesi talebi’ ile ilgili raporu
görüşüldü.

Büyükşehir Belediye Mecli-
si’nin yeni dönem ilk toplantı-
sında Sokak Hayvanları

Komisyonu’nu oluşturduklarını
söyleyen Başkan Ferdi Zeyrek,
“Komisyonumuz konuyla ilgili
yaptığı ikinci toplantıda Büyük-
şehir Belediyesi bünyesinde
Veteriner Halk Sağlığı Dairesi
Başkanlığı’nın kurulması yö-
nündeki raporunu sundu.

Ayrıca nüfusu 25 binin al-
tında olan ve bakımevi olma-
yan ilçelerde gezici hayvan
bakım ve tedavi aracı (Vetbüs
projesi) ile sahipsiz hayvanlara
sağlık taraması, aşılama prog-
ramı, iç dış parazitleri ile mik-
roçip projesinin hayata
geçirilmesi, uluslararası stan-
dartlarda hayvan hastanesi

kurulması yönündeki raporunu
meclisimize havale etti” dedi.
“Manisa Büyükşehir Belediye
Meclisi’nde alınan kararla hem
halkın hem de sokak hayvan-
larının güvenliğinin sağlanma-
sına dair önemli bir adım
atıldığını dile getiren Başkan
Ferdi Zeyrek, “Somut ilk adımı
atmış olmanın mutluluğunu
yaşıyorum.

Alınan karar Manisa’mıza
hayırlı olsun” ifadelerini kul-
landı. 

Başkan Ferdi Zeyrek’in ko-
nuşmasının ardından gündem
maddesi oy birliği ile kabul
edildi. Haber Merkezi

Başkan Durbay, LGS birincisi Eymen’i misafir etti   
ŞeHZADeLer Belediye

Başkanı Gülşah Durbay, Lise-
lere Geçiş Sınavı (LGS) 2024
birincisi Eymen Sunmaz'ı aile-
siyle birlikte belediyede misa-
fir etti.   

Ziyarete, Eymen'in babası
Olgun Sunmaz, annesi Zey-
nep Sunmaz ve kardeşi Burak
Sunmaz da katıldı. 

Başkan Durbay, başarılı

öğrenci Eymen'i tebrik ede-
rek, onun başarısından büyük
mutluluk duyduğunu belirtti ve
çeşitli hediyeler takdim etti.
Başkan Durbay, "Eymen'in bu
büyük başarısı, bizler için
gurur verici.

Şehzadeler'den böyle ba-
şarılı öğrencilerin çıkması, eği-
tim sistemimizin ve ailelerin
çocuklarına verdikleri değerin

bir göstergesidir.
Eymen'i ve ailesini tebrik

ediyor, başarılarının devamını
diliyorum" dedi.

Eymen Sunmaz ise, başa-
rısında emeği geçen öğret-
menlerine ve ailesine teşekkür
ederek, gelecekte de aynı
azimle çalışmaya devam ede-
ceğini söyledi.

Babası Olgun Sunmaz ve

annesi Zeynep Sunmaz da,
çocuklarının başarısından do-
layı büyük bir gurur ve mutlu-
luk duyduklarını ifade ettiler. 

Ziyaretin sonunda Başkan
Durbay, Eymen ve ailesi ile
hatıra fotoğrafı çektirdi.

Bu anlamlı ziyaret, Şehza-
deler Belediyesi'nde sevinç ve
gurur dolu anlara sahne oldu.
iHA 

Türkiye'de işsizlik oranı, mayısta bir önceki aya göre 0,1 puan azalarak yüzde 8,4 oldu. Bu dönemde işsiz sayısı 3 milyon 11 bin kişi olarak kayıtlara geçti.

İşsizlik Mayıs’ta yüzde 8,4 oldu!
Türkiye İstatistik Kurumu

(TÜİK), mayıs ayına ilişkin iş
gücü istatistiklerini açıkladı.

Buna göre, Türkiye gene-
linde 15 ve daha yukarı yaş
grubunda işsiz sayısı, mayısta
bir önceki aya kıyasla 27 bin
kişi azalarak 3 milyon 11 bin
kişi oldu.

İşsizlik oranı bir önceki aya
göre 0,1 puan gerileyerek
yüzde 8,4 seviyesinde gerçek-

leşti. İşsizlik oranı, geçen yılın
aynı ayına göre ise 1,1 puan
azaldı.

İşsizlik oranı erkeklerde
yüzde 7, kadınlarda yüzde 11
olarak tahmin edildi.

Söz konusu ayda 15-24 yaş
grubunu kapsayan genç nü-
fusta işsizlik oranı, bir önceki
aya göre 0,3 puan artarak
yüzde 15 oldu. Bu yaş gru-
bunda işsizlik oranının erkek-

lerde yüzde 12,8, kadınlarda
ise yüzde 19,3 olduğu hesap-
landı.

Mevsim etkisinden arındırıl-
mış istihdam edilenlerin sayısı,
mayısta bir önceki aya göre
273 bin kişi artarak 32 milyon
920 bine yükseldi. 

İstihdam oranı ise 0,4 puan-
lık artışla yüzde 50 olarak ger-
çekleşti. 

Bu oran erkeklerde yüzde

67,3 iken kadınlarda yüzde 33
olarak kayıtlara geçti.

Mevsim etkisinden arındırıl-
mış iş gücü, söz konusu ayda,
bir önceki aya kıyasla 245 bin
kişi artarak 35 milyon 931 bin
kişi oldu. 

İş gücüne katılma oranı ise
0,3 puan artışla yüzde 54,5
olarak gerçekleşti.

İş gücüne katılma oranı er-
keklerde yüzde 72,4 iken ka-

dınlarda yüzde 37,1 olarak be-
lirlendi.

İstihdam edilenlerden refe-
rans döneminde iş başında
olanların mevsim ve takvim et-

kilerinden arındırılmış haftalık
ortalama fiili çalışma süresi,
mayısta aylık bazda 0,3 saat
azalarak 43,9 saat olarak kayıt-
lara geçti. AA
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Manisa'da elektrikli ve şarj edilebilir hibrit otomobil üretim tesisi ile AR-GE Merkezi kuracak Çinli BYD firması yetkilileri saha çalışmalarına başladı

Çinli heyet Manisa’yı gezdi!

Manisa’da elektrikli oto-
mobil fabrikası kuracak olan
Çinli firma BYD’nin yetkilileri,

kente gelerek incelemelerde
bulundu. Şehre gelen Çin he-
yeti ile Sanayi ve Teknoloji

Bakan Yardımcıları Zekeriya
Coştu ve Oruç Baba İnan,
önce Manisa Valisi Enver Ünlü
ile bir araya geldi, daha sonra-
sında fabrikanın kurulacağı
bölgeyi analiz etti. 

Manisa'da elektrikli ve şarj
edilebilir hibrit otomobil üretim
tesisi ile AR-GE Merkezi kura-
cak Çinli BYD firması yetkili-
leri, kentte ziyaretlerde
bulundu. Şehre gelen Çin he-
yeti ile Sanayi ve Teknoloji
Bakan Yardımcıları Zekeriya
Coştu ve Oruç Baba İnan, Vali
Enver Ünlü'yü makamında zi-
yaret etti. Heyetin Manisa Or-
ganize Sanayi Bölgesi'nde de
incelemelerde bulunduğu be-

lirtildi.
Vali Ünlü, ziyarete ilişkin

yaptığı açıklamada, "Mani-
sa'da elektrikli ve şarj edilebilir
hibrit otomobil üretim tesisi ve
AR-GE merkezi kuracak olan
dünyanın en büyük elektrikli
araç üreticisi Çinli BYD firması
yetkililerini ilimizde misafir
ettik. 

Yapılacak yatırımın Mani-
sa'mıza hayırlı olmasını te-
menni ediyorum." ifadelerini
kullandı.

Öte yandan Çin heyetinin,
Manisa Büyükşehir Belediyesi
ile Manisa Ticaret ve Sanayi
Odasını da ziyaret ettiği öğre-
nildi. aa

Cumhuriyet Halk Partisi Yunusemre İlçe Başkanı Mehmet Arslan, yaptığı açıklamada AK Parti Yunusemre İlçe Başkanı İlkcan Durmaz’ın iddialarına cevap verdi

CHP’li Başkan Arslan iddialara cevap verdi   

aK Parti Yunusemre İlçe
Başkanı İlkcan Durmaz tarafın-
dan düzenlenen basın toplantı-

sında CHP’li belediyelerle ilgili
öne sürülen iddialara CHP Yu-
nusemre İlçe Başkanı Mehmet

Arslan cevap verdi. Darp iddia-
sıyla tutuklanan Kula Belediye
Başkanı Hikmet Dönmez ile il-
gili “Kula’da yaşanan duruma
ilişkin İl Başkanlığımız Hukuk-
çularımızla birlikte sürecin ta-
kipçisidir ve gerekli
bilgilendirmeyi devamlı olarak
kamuoyuyla paylaşmaktadır”
dedi. 

Hizmetlerde bir aksama ol-
madığını belirten Arslan, “İzle-
miş olduğumuz yönetim
anlayışıyla Türkiye’nin en
borçlu İlçe Belediyelerinden biri
haline getirilen belediyemizin
bugüne kadar hem “75” Milyon
liralık borcu ödenmiş hem de
bu süre içerisinde Hayırsever-
lerle kurulan pozitif diyaloglar
ve katılımcı yönetim anlayışıyla

Seyitli ve Barbaros Mahalle-
mizde spor tesisi gibi birçok
yatırımların planlaması yapıl-
mıştır yapılmaya da devam et-
mektedir. Manisamızın göz
bebeği Süreyya Park önümüz-
deki günlerde Genel Başkanı-
mız Özgür Özel’in de katılımıyla
açılacaktır. Yunuskart projesinin
altyapı hazırlıkları devam et-
mektedir. Muradiyede atıl halde
bulunan ve futbolculara otel
olarak sunulan ek hizmet bina-
mızın Muradiyeli hemşehrileri-
mizin hizmetine sunmak için
çalışmalarımız devam etmekte-
dir” dedi. 

Sokak hayvanları doğal
yaşam alanı projesiyle ilgili de
açıklama yapan Başkan Arslan
“Türkiye’nin en büyük hayvan

doğal yaşam alanı projesi ola-
rak belirttiğiniz projenin ise de-
taylarını hemşehrilerimizle
paylaşmak isterim. Öncelikle
hemşehrilerimiz için taş üstüne
taş koyan herkese teşekkür
ederiz. Ancak akp kadrolarının
“ben bilirim” anlayışıyla bir kıs-
mını tamamladığı tesis Tür-
kiye’nin en sağlıksız
tesislerinden biridir. Bizler ko-
nunun tüm muhattaplarıyla da
diyalog içerisinde sokaktaki
canlarımız için en insancıl en
faydalı çözümü üretmeye çalı-
şıyoruz. 

Manisamızın 100 gündür
değil yıllardır kanayan bu yara-
sını da yalnızca 3 ay içerisinde
hemen masaya yatırarak Bü-
yükşehir Belediyemiz nezdinde

bir Sokak Hayvanları Komis-
yonu kurduk. Komisyonumu-
zun son toplantısında Veteriner
Halk Sağlığı Daire Başkanlığının
kurulmasına,  Gezici Hayvan
Bakım ve Tedavi Aracı (Vetbüs)
Projesi ve Uluslararası Stan-
dartlarda Hayvan Hastanesinin
kurulması için çalışmalara da
başlandı. 

Söz konusu tesisle ilgili de
akpli merkez ilçe belediyeleri
mhpli büyükşehir belediyesi
arasındaki uyumsuzluğun ak-
sine tesisin Manisalılara fayda
sağlaması için Büyükşehir ve
Şehzadeler belediyelerimizle de
ortak çalışarak birlikte yönetil-
mesi anlamında görüşmeleri-
miz devam etmektedir”
ifadelerini kullandı. iHa  

Köyleri yanmaktan kurtaran kahraman 
Manisa’nın Salihli ilçe-

sinde 21 Haziran günü başla-
yan ve 22 Haziran tarihinde
kontrol altına alınabilen orman
yangınında ilk müdahaleyi bilin-
çli bir şekilde yaparak 3 köyü
yanmaktan kurtaran Yağbasan
köyündeki 6 çiftçiye Manisa
Valisi Enver Ünlü tarafından te-
şekkür belgesi verildi.   

Manisa Valisi Enver Ünlü
Manisa Bağcılık Araştırma Ens-
titüsü Müdürlüğünde düzenle-
nen törenle Salihli’nin
Yağbasan Mahallesi'ndeki 6
çiftçiye orman yangınına yap-
tıkları ilk müdahale nedeniyle
teşekkür belgesi verdi. Vali Ün-

lü’ye Manisa Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk, Manisa
Bağcılık Araştırma Enstitüsü
Müdürü Akay Ünal da eşlik etti. 

Manisa Valisi Enver Ünlü
yangına müdahale gelen ekip-
lerden önce ilk müdahaleyi bi-
linçli bir şekilde yapan çiftçileri
tebrik ederek şunları söyledi: 

"Salihli’de Yağbasan, Ka-
rasavcı ve devam etseydi Allah
korusun Gökçeköy’e kadar
devam edecek büyük bir yan-
gın yaşadık. Hava çok sıcaktı
ve rüzgar vardı. Köylerimizin
adeta kenarından yalayıp
geçen büyük bir yangını muh-
tarımız ve genç arkadaşlarımız

ilk müdahaleyi doğru ve bilinçli
bir şekilde yaparak, canlarını
hiçe sayarak, kendilerini adeta
riske atarak, ateşe atarak kendi
imkan ve kabiliyetleriyle ilk mü-
dahaleyi yaptılar. Hep söylüyo-
ruz ilk müdahale hayat kurtarır;
bu insan için de böyle orman
için de böyle. Ekiplerimiz hava-
dan karadan hemen seferber
oldu ama ilk intikal 12-13 da-
kika sürüyor ki bu dünya orta-
lamalarından çok daha iyi bir
zaman dilimi.

Bu arkadaşlarımızın o sü-
reçte organize olup bilinçli bir
şekilde müdahale etmesi saye-
sinde bu 3 köyümüzü büyük bir

felaketin eşiğinden çekip aldı.
Bu erken müdahale, bu bilinçli
müdahale olmasa Allah koru-
sun bugün biz de Diyarba-
kır’daki, Çınar’daki,
Mardin’deki, Mazıdağı’ndaki
gibi çok daha acı şeyler, çok
daha ağır şeyler konuşmak zo-
runda kalabilirdik. Böyle sıcak
ve kurak bir havada bu yangını
çok ucuz atlattık” dedi. 

Vali Ünlü yaptığı açıklama-
nın ardından Salihli’nin Yağba-
san Mahallesi'nde yangına ilk
müdahaleyi yapan Hüsrev
Uysal, Ali Yağcılar, Süleyman
Özcan, Oktay Yıldırım, Hüseyin
Ceylan ve Salih Yıldırım’a te-

şekkür belgesi verdi.
Törene Yağbasan Mahalle

Muhtarı Hüseyin Çakal da ka-
tıldı. iHa 

çiftçilere teşekkür belgesi verildi çiftçilere teşekkür belgesi verildi 

Başkan Balaban Turgutlu Belediye Başkanı Akın’ı ağırladı
TurguTlu Belediye Baş-

kanı Çetin Akın, Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban'ı makamında ziyaret ede-
rek hayırlı olsun dileklerinde
bulundu.

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban maka-
mında Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın’ı ağırladı.
Ziyarette Başkan Akın, yeni
görevinde Başkan Balaban'a
başarılar dileyerek belediyeler
arası işbirliği imkanlarını değer-
lendirmek üzere görüş alışveri-

şinde bulundu. Başkan Akın,
"Yunusemre Belediyesi'nin yeni
döneminde Semih Balaban'ın
başarılı çalışmalara imza ataca-
ğına inanıyorum. İki belediye
olarak halkımıza en iyi hizmeti
sunmak için işbirliği içinde ola-
cağız" dedi. Başkan Balaban
ise, Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın'ın ziyaretinden duy-
duğu memnuniyeti ifade ede-
rek şunları söyledi: "Çetin
Başkan'ın nazik ziyaretinden
dolayı teşekkür ediyorum.
Haber Merkezi

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, Kula ‘Jeotermal Kay-
naklı Teknolojik Sera
Projesi’nin su ihtiyacını karşı-
lamak için önemli bir adım attı. 

Enerji nakil hattı ve 3 bin
300 metrelik terfi hattının ku-
rulacağı çalışmayla jeotermal
seraya sulama ve kullanma
suyu sağlanacak.  

Kula’da 50 bin metrekare-
lik alanda üretimin yapıldığı
Kula ‘Jeotermal Kaynaklı Tek-
nolojik Sera Projesi’nde Ma-

nisa Büyükşehir Belediyesi ve
Kula Belediyesi işbirliği ger-
çekleştirdi. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek ile Kula Belediye Baş-
kanvekili Semra Gündüz, yıllık
2 bin ton domates üretilen se-
rada ihtiyaç duyulan sulama
ve kullanma suyunun temin
edilmesi için protokol imza-
ladı. 

Protokol ile Büyükşehir
Belediyesi tarafından enerji
nakil hattı ile 3 bin 300 metre-

lik terfi hattının yapılacağını
belirten Başkan Ferdi Zeyrek,
çalışmayla Kula’nın tarımsal

potansiyelinin ve seranın üre-
tim kapasitesinin artırılmasının
hedeflendiğini dile getirdi. iHa 

Büyükşehirden jeotermal seraya can suyu   Büyükşehirden jeotermal seraya can suyu   
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Türkiye küresel lojistik üssü olmaya aday
"lojisTik Pazar Görü-

nümü Türkiye 2024" raporuna
göre, Türkiye, lojistik sektörün-
deki potansiyelini kapsamlı bir
şekilde ortaya koyarak Avrupa,
Asya ve Orta Doğu'daki yatı-
rımcıları cezbetmeyi hedefliyor.

Cumhurbaşkanlığı Yatırım
Ofisi işbirliğiyle Cushman &
Wakefield |TR International ta-
rafından potansiyel yatırımcı-
lara Türkiye'nin lojistik sektörü
hakkında derinlemesine bilgi
sunma amacıyla "Lojistik Pazar
Görünümü Türkiye 2024" baş-
lıklı rapor hazırlandı.

Türkiye'nin lojistik alanın-
daki yüksek yatırım potansiyeli-
nin bu yılın ilk çeyrek verileriyle
kapsamlı şekilde ortaya kon-
duğu ve uluslararası yatırımcı-
lara özel olarak hazırlanan
rapor, Avrupa, Asya ve Orta
Doğu ülkelerinden gelebilecek
lojistik yatırımcılar için önemli
veriler içeriyor.

Raporda, Türkiye'nin eko-
nomik ve stratejik konum ola-
rak öne çıkan özellikleri, lojistik
sektör verileri, altyapı projeleri,
yatırım bölgeleri, talep ve pazar
koşulları, ortak piyasa uygula-
maları, ticaret rotaları, teşvikler
ve küresel trendler detaylı ola-
rak ele alınıyor.

Türkiye ekonomik,
güvenli ve sTrATejik bir
pAzAr fırsATı sunuyor

Küresel ticaret yollarının "Kı-
zıldeniz çevresindeki çatışmalar
ve Rusya-Ukrayna Savaşı kay-
naklı tedarik zinciri krizleri ne-
deniyle" değişim sürecini analiz
eden rapor, uluslararası tica-
rette yeni pazar arayışına giren
yatırımcılar için "yakın kıyı" kav-
ramının önem kazandığını or-
taya koyuyor.

Geçen yıl jeopolitik riskler
sonucunda yaşanan döviz kuru
dalgalanmaları ve uzayan tica-
ret rotaları nedeniyle operasyo-
nel maliyetlerin arttığı ve navlun
fiyatlarının 1480 dolardan 3 bin
400 dolara kadar yükseldiği
belirtilen raporda, daha ekono-
mik, güvenli ve çevreci tedarik
zincirleri aramaya yönelen ulus-
lararası yatırımcıların üretimle-
rini daha yakın bölgelere
taşımasını ifade eden "yakın

kıyı" kavramının küresel tedarik
zincirinde yaşanan krizlere
karşı oluşturulan en güçlü argü-
manlardan olmaya devam ettiği
belirtildi.

Raporda, yakın kıyı kavra-
mının merkezindeki ülkelerden
birisinin de Türkiye olduğu vur-
gulandı.

mAliyeT ve verimlilik
AvAnTAjlArı öne çıkıyor

Rapora göre, çok uluslu şir-
ketlerin üretim, ihracat ve yöne-
tim merkezi olarak
konumlandığı Türkiye, Avrupalı
şirketler için en popüler kaynak
bulma ve yeniden tedarik böl-

gelerinde üçüncü sırada yer alı-
yor.

Türkiye'nin yer aldığı Orta
Koridor, Kuzey Koridoru'na
göre daha ekonomik ve hızlı ol-
masıyla öne çıkıyor.

Teknolojik ilerleme ve alt-
yapı yatırımları sayesinde mali-
yet ve verimlilik avantajları
sunan ve bu imkanları daha
ulaşılabilir kılan Türkiye, savaş
gündemi nedeniyle enerji sıkın-
tısı çeken Avrupa'nın aksine,
"güvenli enerji arzıyla" uluslar-
arası yatırımcılar için tedarik
zinciri sorunlarının üstesinden
gelmek adına bir şans olarak
görülüyor.

lojisTik pAzArı 100
milyAr dolArA ulAşTı
Raporda yer alan ve 2023

verilerine göre 50 ülkenin de-
ğerlendirildiği "Agility Geliş-
mekte Olan Piyasalar Lojistik

Endeksi"nde Türkiye, lojistik
alanında 11. sırada yer alıyor.
Türkiye, "yurt içi ve yurt dışı fır-
satları, işletme temelleri ve diji-
tal hazırlık" kriterlerinde aldığı
yüksek puanlarla öne çıkıyor.

100 milyar dolarlık lojistik
pazarıyla küresel lojistik ihraca-
tının yüzde 2,5'ini alan Türkiye,
stratejik konumu, lojistik kap-
asitesinin son 5 yılda istikrarlı
bir şekilde artması, yükselen
altyapı yatırımları, ekonomik
büyümesi, ihracat odaklı sanayi
tabanı, nüfusu ve geniş iş gücü
havuzu sayesinde taşımacılık
ve lojistik için küresel bir mer-

kez olma potansiyeli taşıyor.
Türkiye'nin bu alandaki po-

tansiyelini "güçlü perakende
pazarı ve hızla büyüyen e-tica-
ret kapasitesi" de yükseltiyor.
Bu kapsamda, ülkenin 89,42
milyar dolar olan dijital ticaret
işlem değerinin 2027'de 136,89
milyar dolara yükselmesi bekle-
niyor.

uluslArArAsı devler 
yATırım için sırAdA

Rapora göre, e-ticaretin hızlı
büyümesi, transfer merkezleri
ve bölgesel depolara yapılan
yatırımları hızla artırırken, yeni
lojistik koridorlar ve altyapı yatı-
rımları sayesinde birçok uluslar-
arası firma üretim hatlarını
Türkiye'ye taşıma niyetinde bu-
lunuyor.

Skywell Türkiye'ye 1,6 mil-
yar dolarlık yatırım yapacağını
duyururken, SAIC Motor ve

DFSK Motor, yakın gelecekte
Türkiye'de yeni yatırım planla-
dıklarına ilişkin açıklamalarda
bulundu.

Amazon, Türkiye'deki ilk lo-
jistik merkezini Tuzla'da açarak
yerel ve küresel pazarlara daha
verimli hizmet verme imkanı
yakalarken, Fedex Express, İs-
tanbul Havalimanı Kargo Böl-
gesi'nde üç kıtadaki
operasyonları entegre edecek
23 bin metrekarelik büyük bir
merkezin kurulumuna başladı.

Operasyonel maliyetlerin
depo arzını sınırlı kıldığı sek-
törde yaşanan güçlü talep, son

yıllarda kiraları artırırken, kısa
ve orta vadede lojistik tesis ar-
zının hareketlenmesi bekleni-
yor.

Lojistik sektöründe kiralara
bakıldığında ise yılın ilk çeyre-
ğinde Kuzey Marmara bölge-
sinde birincil metrekare kiraları
110-285 lira, Doğu Marmara
bölgesinde 155-310 lira, Sa-
karya-Düzce bölgesinde 115-
155 lira, Ankara bölgesinde
110-200 lira ve İzmir-Manisa
bölgesinde 100-200 lira aralı-
ğında değişiyor.

isTAnbul, emeA 
bölgesi'nde

rekAbeTçi kirA sevi-
yeleriyle öne çıkıyor

Avrupa, Orta Doğu ve Afri-
ka'yı kapsayan EMEA Bölge-
si'ndeki 44 kentin birincil kira
ve getiri karşılaştırmalarının da
ele alındığı rapora göre, İstan-

bul rekabetçi kira seviyeleriyle
öne çıkıyor.

Yılın ilk çeyreğinde İstan-
bul'daki prime kiralar aylık 8,75
avro seviyelerinde seyrederken,
bu durum İstanbul'u EMEA
bölgesindeki şehirler arasında
12. sıraya yerleştiriyor. Listenin
başında İsviçre'den Zürih, Bir-
leşik Krallık'tan Londra ve yine
İsviçre'den Cenevre bulunuyor.

İstanbul, kira getirilerinin
dolar bazında daha önceki se-
nelere oranla oldukça yüksek
olması ve stratejik konumuyla
hem yerli hem de uluslararası
yatırımcılar için cazip bir seçe-
nek olmaya devam ediyor.

ikiz dönüşüm
Trendiyle Akıllı 

depolAmA AlAnlArınA 
ihTiyAç ArTıyor

Nitelikli ve akıllı depolama
alanlarına ihtiyaç duyulan yeni
dönemde teknoloji ve otomas-
yona yapılan yatırımlar önemli
ölçüde artarken, yapay zekayla
yönetilen lojistik sistemleri ile
robotik otomasyon ve sürdürü-
lebilir enerji çözümleri öne
çıkan eğilimler arasında yer alı-
yor.

Hızlı teslimat beklentilerini
karşılamak için dronların ve
otonom araçların yaygın kulla-
nımını "önemli bir gelişme" ola-
rak nitelendirilirken, dijital ve
yeşil lojistik uygulamalarının bir
arada kullanılmasını ifade eden
dijital dönüşüm sürecinin
dünya çapında şirketlerce uy-
gulaması bekleniyor.

Rapor, Türkiye'nin Avrupa
Yeşil Mutabakatı'nın bir parçası
olarak 12. Kalkınma Planı'nda
dijital dönüşümü desteklediğini
ve bu nedenle daha çevreci pa-
zarlar arayan uluslararası yatı-
rımcılar açısından da önemli
fırsatlar sunduğunu ortaya ko-
yuyor.

"Türkiye'nin küresel 
lojisTik üssü olmAk 

konusundA ciddi
poTAnsiyeli vAr"

Rapora ilişkin değerlendir-
melerde bulunan Cumhurbaş-
kanlığı Yatırım Ofisi Başkanı A.
Burak Dağlıoğlu, Türkiye'nin
sunduğu yüksek potansiyeli
tüm dünyada anlatırken, ayrı-

calıklı jeostratejik konumunun
üzerinde önemle durduklarını
söyledi.

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan liderliğinde
2003'ten bu yana büyük altyapı
yatırımlarının hayata geçirildi-
ğini dile getiren Dağlıoğlu, söz-
lerini şöyle sürdürdü:

"Bu atılım bizi rekabet coğ-
rafyamızda uluslararası doğru-
dan yatırımlar için bir cazibe
merkezi haline getirdi. 1,3 mil-
yar insanın yaşadığı ve yaklaşık
30 trilyon dolarlık GSYH hac-
minden bahsettiğimiz bir coğ-
rafyanın tam ortasındayız.
Lojistik alanında altı çizilmesi
gereken çok önemli detaylar
var. 

Raporun bu noktada ulus-
lararası yatırımcılara bilgilendi-
rici ve güncel bir kaynak olarak
sunuluyor olmasını çok değerli
buluyorum."

Cushman & Wakefield | TR
International Yönetim Kurulu
Başkanı Tuğra Gönden de Lo-
jistik Pazar Görünümü Türkiye
2024 raporuyla Türkiye'nin bu
alanda taşıdığı önemli potansi-
yeli tüm yönleriyle yatırımcılara
aktarmayı hedeflediklerini vur-
guladı.

Uluslararası yatırımcılara
daha önce yayınlanmamış gün-
cel veriler sunarak bilinçli karar-
lar almalarını desteklemeyi
amaçladıklarını dile getiren
Gönden, "Raporun yeni pazar
arayışındaki lojistik yatırımcıları-
nın bu alanda Türkiye'deki fır-
satları daha sağlıklı
değerlendirmelerini sağlayacak
bir başucu rehberi olmasını te-
menni ediyoruz." dedi.

Gönden, Cumhurbaşkanlığı
Yatırım Ofisi'nin raporun hazır-
lanmasında yönlendirme ve
sektörel veri sağlama konula-
rında destek sağladığını dile
getirerek, "Bunun yanı sıra ra-
porun küresel yatırımcılara
ulaşmasında önemli bir rol oy-
nadı. 

Biz de ülkemize ihracat ge-
liri kazandıracak önemli bir yatı-
rım hamlesine rehber görevi
üstlenen bu raporu hazırlamak-
tan memnuniyet duyuyoruz."
değerlendirmesini yaptı. AA

140 bin LED armatürle 82 milyon lira tasarruf yapıldı

Türkiye'de genel
aydınlatma sistemine 140
bin LED armatür eklenerek
1 Temmuz itibarıyla yıllık
82 milyon lira tasarruf sağ-
landığı bildirildi.

Enerji ve Tabii Kaynak-
lar Bakanlığından yapılan

açıklamaya göre, yıl ba-
şında hayata geçirilen
Enerji Verimliliği Stratejisi
kapsamında elektrik üre-
tim, iletim ve dağıtımında
kayıpları azaltmaya yöne-
lik çalışmalar yürütülüyor.

Çalışmalar kapsa-

mında, cadde ve sokakla-
rın aydınlatılmasında kulla-
nılan yüksek basınçlı
sodyum buharlı lambalar
yerine yüzde 50 tasarruf
sağlayan LED armatürler
sisteme dahil ediliyor.

Bakanlığın koordinas-
yonunda Türkiye Elektrik
Dağıtım AŞ ve elektrik da-
ğıtım şirketlerinin yürüt-
tüğü verimlilik çalışmasıyla
bugüne kadar genel ay-
dınlatmada 140 bin LED
armatür kurulumu gerçek-
leştirilerek 1 Temmuz itiba-
rıyla yıllık bazda yaklaşık
82 milyon lira değerinde
tasarruf sağlandı.

Türkiye genelinde top-
lamda yaklaşık 10 milyon

armatür bulunuyor.
2023'te Türkiye'de genel
aydınlatma amacıyla 5 bin
24 gigavatsaat elektrik tü-
ketildi. Oluşan faturayı
ödemek için Bakanlık büt-
çesinden 23,6 milyar lira,
belediye ve il özel idarele-
rinin bütçelerinden de 5,2
milyar lira kullanıldı.

yıllık 720 milyon 
lirA TAsArruf 
hedefleniyor

Bakanlık, 2028'e kadar
1 milyon, 2030'a kadar 1,2
milyon tasarruflu LED ar-
matürü sisteme dahil et-
meyi planlıyor.

Açıklamada görüşle-
rine yer verilen Enerji ve
Tabii Kaynaklar Bakanı Al-

parslan Bayraktar, ocakta
Enerji Verimliliği 2030
Stratejisi ve 2. Ulusal
Enerji Verimliliği Eylem
Planı'nı açıkladıklarını be-
lirterek, "2024-2030 yılla-
rını kapsayan plan
doğrultusunda 10 stratejik
amaç belirledik. 61 eyle-
mimiz var. Bunlardan biri
de genel aydınlatmada
enerji verimliliğinin artırıl-
ması. Bu eylem doğrultu-
sunda 2030 yılına kadar
1,2 milyon sokak lamba-
sını verimli hale getirece-
ğiz. Böylece her yıl 720
milyon liralık tasarruf sağ-
layacağız." ifadelerini kul-
landı.

Bayraktar, enerji verim-

liliğinde farkındalığın
önemli olduğuna işaret
ederek, "Tüm dünyada
enerji verimliliğine yılda
600 milyar dolar yatırım
yapılıyor. Bu alanda yıllık
istihdam artışı 1 milyon ki-
şiye ulaşmış durumda.

Sayın Cumhurbaşkanımı-
zın ortaya koyduğu 2053
Net Sıfır Emisyon hedefini
göz önüne aldığımızda
tüm planlamalarımızda
enerji verimliliği önemli bir
rol üstleniyor." değerlen-
dirmesini yaptı. AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

11 Temmuz 2024 PerşembeSayı: 5821

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Türkiye'de satılan otomobillerin yaklaşık yüzde 70'i ithal
Türkiye otomobil ve

hafif ticari araç toplam pa-
zarında bu yılın ilk altı aylık
döneminde ithal araçların
satışlardan aldığı pay
yüzde 69,27, Türkiye'de
üretilen araçların payı da
yüzde 30,72 oldu.

Türkiye otomobil ve
hafif ticari araç satışları,
yılın ilk yarısında önceki
yılın aynı dönemine göre
yüzde 3,7 artarak 577 bin
981 adet oldu.

satışları, söz konusu
dönemde geçen yılın aynı

dönemine göre yüzde 7,3
artarak 462 bin 955'e çı-
karken, hafif ticari araç sa-
tışları ise yüzde 8,7
azalarak 115 bin 26'ya ge-
riledi.

Yılın ocak-haziran dö-
neminde 577 bin 981
adetlik pazarda yerli üre-
tim araç satışı 177 bin 591
oldu. İthal araç satışı ise
400 bin 390 olarak belir-
lendi.

Söz konusu dönemde,
yerli üretim araçların satış-
lardan aldığı pay 30,72,

ithal araçların payı ise
yüzde 69,27 oldu.

Son 5 yılın 6 aylık
dönem verilerine bakıldı-
ğında ithal araçların satış-
lardan aldığı pay,
Türkiye'de üretilen araçla-
rın pazardan aldığı paydan
yüksek gerçekleşti.

ODMD verilerine göre,
geçen yılın ocak-haziran
döneminde yerli üretim
araçların toplam satıştaki
payı yüzde 38,13, ithal
araçların payı da 61,86 se-
viyesinde ölçüldü. AA
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Belli bir düşüncede, kuralda, konuda sabit kalmak sizi
sıkıştırabilir. Hayatın monotonlaştığını, size bir şey kat-
madığını düşündüğünüz bir durumda bu devamlılığın
getirilerinin ne olduğuna odaklanın. 

Emin olduğunuz konuları tekrar tekrar düşünmemeli-
siniz. Bu sayede başka hayallere veya uğraşlara ilgi
göstermek için kendi zamanınızdan da çalmamış ola-
caksınız. 

Gayrimenkul işlemleriniz ya da süreçleriniz için uygun
bir gündesiniz. Siz imkanlarınız doğrultusunda adım
atarken bunun dışına çıkmanıza yardımcı olacak ha-
berler alabilirsiniz.

Gerçeklere dayanan bir bakış açısı bugün kurtarıcınız
olabilir. Çalışmalarınızdan ya da çevrenizden beklenti-
lerinizin sizi yıpratmaması için buna ihtiyaç duyabilirsi-
niz.

İş konusunda destekler bulacağınız bir gün olabilir.
Mevcut durumunuzu iyileştirecek, kendinizi daha
iyi hissetmenizi sağlayacak haberler aldığınızda
hemen harekete geçmelisiniz.

Kalbinizi acı çekmeye alıştırmamalısınız. Yeni
açılacak sayfalara eski hikayelerin gölgesini
düşürmeyin. 

Şüphe duyduğunuz, içinize sindiremediğiniz du-
rumlar netlik kazanabilir. Bu hislerinizde yanılmadı-
ğınızı görebilirsiniz.

Geleceğe dönük planlarınızla ilgilenebilirsiniz.
Yatırım yapmak, iş kurmak, bir hayalinizin pe-
şinden gitmek, için önemli destekler bulabilir-
siniz. 

Sorumluluk sahibi olmanın avantajları zorlu vi-
rajlardan sonra gelir. Bugün o virajları geçeme-
yecek gibi hissederken bile içinizde bu umudu
ve dengeyi bulabilirsiniz.

Bir konuda uzmanlaşmak isteyebilirsiniz. Hem
herkese hitap edebilecek hem de sizi tatmin
edebilecek seçenekler üzerinde durabilirsiniz. 

Sıhhi operasyonlar gündeminizde yer bulabilir.
Hayatınızla ve sevdiklerinizle ilgili konulara olan
hassasiyetiniz bugün yoğun olabilir.

Kendiniz istediklerinizden sonra çevrenize de
bunları yaymayı hedefleyebilirsiniz. Düşüncele-
rinizle eylemlerinizin uyumlu olacağı çevreler,
projeler ilginizi çekebilir. 

Bilim Yunusemre’de yaz kursları sürüyor   

BİLİm Yunusemre’nin
çocukların yaz tatilinin ve-
rimli bir şekilde geçirmeleri
için düzenlediği yaz kurs-
ları devam ediyor. Kurs
kayıt başvurularının her
hafta çarşamba günü alın-

dığı kurslar için eğlenceli
ve dopdolu bir eğitim
programı tasarlandı.   

Yunusemre Belediyesi
bünyesinde faaliyet göste-
ren Bilim Yunusemre’de,
yaz kursları sürüyor. 

Bilim meraklısı çocuk-
lar düzenlenen kurslarda
yaz tatilini en iyi şekilde
değerlendirirken; gençler
ise yarışmalara hazırlanı-
yorlar.  Kurs kayıt başvu-
rularının her hafta
çarşamba günü alındığı
kurslarda eğlenceli ve
dopdolu bir eğitim prog-
ramı tasarlandı.

Tamamı ücretsiz olan
kurslardan çocuklar robo-
tik kodlama, İKA yapımı,
elektronik programlama,
deneyler, İHA ve drone
yapımı gibi eğlenceli ve
öğretici etkinliklerle bera-
ber oryantiring akıl-zeka
oyunları ve doğa keşifleri
ile hem öğrenip hem de
eğleniyor.  

Kurslar, 7 atölyede
farklı yaş guruplarına özel
olarak hazırlandı. 1, 2 ve

4 günlük ile uzun dönem
(1 haftalık, 2 haftalık ve 4
haftalık)  programlar ola-
cak şekilde hazırlanan
kurs 2 ay boyunca devam
edecek. Kurslar için ka-
yıtlar ise her hafta çar-
şamba günü yapılıyor.

Veliler kurs kayıtlarını;
https://t3kys.com/tr/prog
ram/reservation-
Form/1984/7174 linkin-
den yapıp detaylı bilgi
için 444 62 09 numaralı
çağrı merkezini arayabilir-
ler. İHA 

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin eğitim desteği verdiği öğrenciler LGS Sınavında büyük başarı gösterdi. 
LGS’ye Büyükşehir’in desteği ile hazırlanan 1411 öğrenci, sınavdaki dereceleriyle göz doldurdu.   

MABEM’de 104 öğrenci yüzde 10’luk 

ÖĞReNCİLeRİN
hayal ettikleri lise ve üni-
versitelere gitmeleri yo-
lunda ışık olan Manisa
Büyükşehir Belediyesi
Eğitim Merkezleri
(MABEM), Liselere Geçiş
Sistemi’ndeki (LGS)  ba-
şarılarıyla Manisa’da
adından söz ettirmeye
devam ediyor.

Manisalı öğrencilere
hayal ettikleri okulların
kapılarını aralayan MA-
BEM’de öğrenim gören
Yunusemre MABEM öğ-
rencisi İrem Toraman yal-

nızca bir yanlışla 0,07’lik
dilimde; Şehzadeler
MABEM öğrencisi Doruk
Arusan da iki yanlış yapa-
rak 0,19’luk dilimde yer
aldı.  Bunların yanı sıra
MABEM’de sınava hazır-
lanan 6 öğrenci yüzde
1’lik dilimde; 10 öğrenci
yüzde 2’lik dilimde; 18
öğrenci yüzde 3’lük di-
limde; 25 öğrenci yüzde
4’lük dilimde; 35 öğrenci
yüzde 5’lik dilimde ve
104 öğrenci yüzde 10’luk
dilimde yer alma başarısı
gösterdi. 

Gençlere güzel bir ge-
lecek sağlamak için çalış-
malar yürüttüklerini
belirten Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek,
LGS’ye MABEM’de hazır-
lanarak, başarı elde eden
tüm öğrencileri tebrik etti.

Öte yandan MA-
BEM’lerde Manisalı öğren-
cilere tercih danışmanlığı
hizmeti de ücretsiz olarak
veriliyor.  28 Haziran tarihi
itibariyle başlayan LGS
tercih sürecinin 17 Tem-
muz tarihine kadar devam

edeceği, yerleştirme so-
nuçlarının da 22 Temmuz

Pazartesi günü açıklana-
cağı belirtildi. İHA  

dilimde yer aldı   

için Necati Bey İlköğretim Okulu ve Ahmet Tütüncü İlköğretim Okulu bahçesine portatif yüzme havuzu kuracak.   
Şehzadeler Belediyesi,  Manisa Büyükşehir  Belediyesi ile birlikte 6-13 yaş arası çocuklar 

Manisalı çocuklar yazın tadını çıkaracak   
ŞeHzADeLeR Beledi-

yesi, Manisa Büyükşehir
Belediyesi ile iş birliği ya-
parak, 6-13 yaş arası ço-
cuklar için iki okul
bahçesine portatif yüzme
havuzları kuruyor. Necati
Bey İlköğretim Okulu ve

Ahmet Tütüncü İlköğretim
Okulu bahçelerine kurula-
cak olan havuzlar, çocuk-
lara ücretsiz olarak hizmet
verecek. Bu proje, çocuk-
ların yaz tatilini daha eğ-
lenceli ve sağlıklı
geçirmelerine katkı sağla-

mayı amaçlıyor. Şehzade-
ler Belediyesi Başkanı
Gülşah Durbay proje ile il-
gili yaptığı açıklamada,
"Çocuklarımızın yaz tati-
linde hem eğlenmelerini
hem de yüzme öğrenme-
lerini sağlamak amacıyla

bu projeyi hayata geçirdik.
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ile ortaklaşa yürüt-
tüğümüz bu çalışmada,
çocuklarımızın güvenliği
ve sağlığı bizim için en ön-
celikli konulardır. Projenin
hayata geçirilmesi için ge-
rekli tüm hazırlıklar ta-
mamlanmış olup,
havuzların bakımı düzenli
olarak gerçekleştirilecektir.
Yüzme eğitimi alacak ço-
cuklar, alanında uzman
eğitmenler tarafından gö-
zetim altında tutulacak ve
temel yüzme tekniklerini
öğrenme fırsatı bulacaklar.
Bu hizmetten yararlanmak
isteyen aileler, 10 Tem-
muz’dan itibaren Kurşunlu
Han'da kayıt yaptırabile-

cekler. Kayıt işlemleri için
ailelerden herhangi bir
ücret talep edilmeyecek.
Yüzme havuzları ise 16
Temmuz’da çocukların
kullanımına açılacak."
dedi. 

Şehzadeler Belediyesi
ve Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi, bu projeyle ço-
cuklara yaz tatilinde
güvenli ve eğlenceli bir
yüzme deneyimi sunmayı
hedefliyor.

Yüzme havuzları saye-
sinde çocuklar, sıcak yaz
günlerinde serinleme im-
kanı bulurken, aynı za-
manda fiziksel
gelişimlerine de katkı sağ-
layacak bir aktiviteye katıl-
mış olacaklar. İHA 

Şehit Mustafa Cambaz 3. Fotoğraf 
Yarışması'nın ödülleri verilecek

15 Temmuz darbe girişimi sırasında şehit düşen
Yeni Şafak foto muhabiri Mustafa Cambaz adına dü-
zenlenen "Şehit Mustafa Cambaz 3. Fotoğraf Yarış-
ması"nın ödül töreni, 13 Temmuz'da Demokrasi ve
Özgürlükler Adası'nda gerçekleştirilecek

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın katılımı
beklenen törende, 4 temel ve 2 özel kategoride ödül
takdim edilecek.

Demokrasi ve Özgürlükler Adası'nda gerçekleştiri-
len basın toplantısına katılan Yeni Şafak Genel Yayın
Yönetmeni Hüseyin Likoğlu, fotoğraf yarışmasının
ana temasının fotoğrafçılığa olan tutkusuyla, geride
bıraktığı eserlerle Mustafa Cambaz'ı anmak olduğunu
söyledi.

Likoğlu, Mustafa Cambaz'ın 15 Temmuz darbe gi-
rişiminde, darbeciler tarafından şehit edildiğinin altını
çizerek, yarışmanın 15 Temmuz'u unutturmamak ve
15 Temmuz'da kimin ne yapmak istediğini anlatmak
için bir fırsat oluşturduğunu kaydetti.

"İnşallah önümüzdeki yıllarda çok daha yoğun ka-
tılımla, belki birkaç yıl sonra uluslararası katılımları da
kabul edeceğimiz bir yarışmaya dönüşür. Çünkü
Mustafa Cambaz, ortaya koyduğu eserler ve bize bı-
raktığı mirasla bu şekilde anılmayı hak ediyor. Aynı
zamanda 15 Temmuz şehidi olarak bize, 15 Tem-
muz'u unutturmama, 15 Temmuz iradesini, direnişini
daima diri tutma görevi verdiğini düşünüyorum. Biz
de bu yarışmayla bize verilen bu görevi yerine getir-
miş olacağız."

Hüseyin Likoğlu, Cambaz'ın fotoğrafçılık alanında
birçok hayali olduğunun altını çizerek, "Şehit olduğu
için bu hayallerini gerçekleştiremedi. Bu yarışmayla
belki onun hayallerini gerçekleştirecek fotoğrafsever-
lerin, fotoğraf sanatçılarının ortaya çıkacağını düşü-
nüyoruz. Bu vesileyle bu yarışmanın da böyle bir
sonuca hizmet etmesini arzu ediyoruz." ifadelerini
kullandı.

"Tanıştığımız günden şehit olduğu güne kadar
hem arkadaşımız hem dostumuz hem de çok sevdi-
ğimiz meslektaşımızdı. NNeredeyse meslek hayatımı-
zın tamamını birlikte aynı kurumda geçirdik. Cambaz,
Gümülcineli. İlkokulu okuduktan sonra Türkiye'ye ge-
liyor. Türkiye'de ortaokul, lise ve üniversite okudu.
Türkiye'de 1990'lı yıllarda hem ekonomik hem de si-
yasi olarak çalkantılı dönemler yaşandı. Avrupa'ya
gitme hevesi olanların sayısı oldukça fazlaydı. Mus-
tafa Cambaz, Yunanistan vatandaşı olmasına rağmen
hiçbir zaman Türkiye'den ayrılmayı düşünmemiş ve
Yunanistan'a askerlik için çağrıldığı zaman da askere
gitmeyerek Yunanistan vatandaşlığını kaybetmiş. Tür-
kiye'de de şehit olduğu güne kadar vatandaş olama-
mış bir arkadaşımızdı.

Geçici kimlikle Türkiye'de hem meslek hayatını
hem de yaşamını sürdürdü."

Anadolu Ajansı Görsel Haberler Direktörü Fırat
Yurdakul, Türkiye Foto Muhabirleri Derneği Temsilcisi
Ümit Bektaş, fotoğraf sanatçısı Süleyman Gündüz,
Yeni Şafak foto muhabiri Sedat Özkömeç ve fotoğraf
sanatçısı Gül Işık'ın jürisinde yer aldığı yarışmada, ka-
zanan fotoğraflar, ödül töreninin ardından Demokrasi
ve Özgürlükler Adası'nda sergilenecek. AA
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YÖK Başkanı Özvar: “Üniversitelerimizdeki program kalitesini artırmaya yönelik belki de en önemli
çalışmamız, devlet üniversitelerimizde bulunan ikinci öğretim programlarının kapatılması olmuştur”   

DEVLET UNiVERSiTELERiNDE iKiNCi
OGRETiM PROGRAMLARI KAPATILDI!

YÜKSEKÖĞRETİM Kurulu
(YÖK) Başkanı Erol Özvar, 259.
Üniversitelerarası Kurul Toplan-
tısı’nda, “Üniversitelerimizdeki
program kalitesini artırmaya
yönelik belki de en önemli ça-
lışmamız devlet üniversiteleri-
mizdeki ikinci öğretim
programlarının kapatılması ol-
muştur” dedi.   

259. Üniversitelerarası Kurul
Toplantısı, YÖK binasında ger-
çekleştirildi. YÖK Başkanı Erol
Özvar, toplantının açılışında
yaptığı konuşmada erişilebilir
ve kapsayıcı bir yükseköğretim
sistemi anlayışıyla hareket et-
tiklerini belirterek, “Ülkemizin
tüm kesimleri için nitelikli yük-
seköğretime adil erişim sağla-
mak için var gücümüzle
çalışıyoruz” dedi. 

Devletin yükseköğretime
yaptığı büyük yatırımlar ve Yük-
seköğretim Kurulunun çalışma-
ları neticesinde üniversitelerde
bu yıl 1 milyonu aşan bir kon-
tenjan oluşturulduğunu ifade
eden Özvar, “Kapasitemiz hızla
artarken, ülkemizde yükseköğ-
retime erişim talebi de güçlü bir
şekilde devam etmektedir. Bu
yoğun ve güçlü talebe doğru
politikalarla yanıt vermek önce-
liklerimizden birisidir” diye ko-
nuştu. 

HEDEF TYÇ YOGOSUNA 
SAHİP ÜNİVERSİTE 
SAYISINI ARTIRMAK 
Özvar, bu yıl ilk kez Türkiye

Yeterlilikler Çerçevesi (TYÇ) Lo-
gosu’nun Yükseköğretim Prog-
ramları ve Kontenjanları
Kılavuzu'nda yer alacağını ha-
tırlatarak, şu an 109 üniversite-
nin 898 programının TYÇ
logosunu kullanma hakkına
sahip olduğunu söyledi. Özvar,
“Bu logoya sahip olunması
yükseköğretim mezunlarına
uluslararası bazı avantajlar ge-
tirmekte, mezunların diploma-
larının yurt dışında daha hızlı
tanınmasını ve istihdam imkan-
larının artmasını mümkün kıl-

maktadır. Ayrıca TYÇ logosu
yükseköğretim staj yeterlilikleri-
nin ve yurt dışındaki öğrenim
kazanımlarının karşılıklı olarak
tanınmasında ve yatay ve dikey
öğrenci hareketliliğinde kolaylık
sağlamaktadır” şeklinde ko-
nuştu. 

Özvar, TYÇ logosuna sahip
yükseköğretim kurumlarının sa-
yısını artırmak istediklerini be-
lirtti. 

“İSTİHDAMLA BAĞI 
AZALAN 
PROGRAMLARIN 
KONTENJANLARINI 
AZALTIYORUZ” 
Özvar, Yükseköğretim Ku-

rulu olarak gelecek dönem için
belirledikleri vizyonun önemli
başlıklarından birini de istih-
dama duyarlılığın oluşturdu-
ğunu belirterek, “İstihdamla
bağı azalan programların kon-
tenjanlarını kademeli olarak az-
altıyoruz” dedi. 

Yükseköğretim Yürütme
Kurulunca alınan karar doğrul-
tusunda gelecek akademik yıl-
dan itibaren Çocuk Gelişimi,
Felsefe, Sosyoloji, Tarih ve Türk
Dili Edebiyatı açık öğretim
programlarına ‘ikinci üniversite’
kapsamında sadece 35 yaş üs-

tündeki öğrencilerin kayıt yaptı-
rabileceğini anlatan Özvar,
“Başta öğretmenlik mesleği
olmak üzere ülkemizin istihdam
dengesini yakından gözeterek
bu kararları alıyoruz. Nitekim
farklı ön lisans ve lisans prog-
ramlarında öğrenim gören öğ-
rencimizin öğretmenliğe geçiş
fırsatı yakalamak adına 35 yaş

sınırı getirdiğimiz programlara
‘ikinci üniversite’ kapsamında
yoğun bir şekilde yöneldikleri
görülmektedir. Aldığımız karar
bu durumu kontrol altına almayı
ve sürdürülebilirliği sağlamayı
amaçlamaktadır” ifadelerini
kullandı. 

“İSTİHDAMA DUYARLI VE
GELECEĞİN 
MESLEKLERİNE UYGUN
PROGRAMLARA 
DÖNÜŞÜM TEMİN 
EDİLECEK” 
Beşeri sermaye dahil olmak

üzere ülkenin kaynaklarının
etkin kullanımı konusunda çok
hassas davrandıklarına işaret
eden Özvar, şöyle devam etti: 

“Bir taraftan istihdam odaklı
yeni programlarla üniversiteleri-
mize ilave kontenjanlar verilir-
ken, diğer taraftan da mimarlık,
eczacılık, psikoloji, beslenme-
diyetetik ve temel bilimlere
özgü bazı programlardaki eği-
tim-öğretim kalitesini yükselt-
mek amacıyla piyasa
beklentilerinin üzerinde mezu-
niyete yol açan kontenjanlarda
ülkenin ihtiyaçları doğrultu-
sunda yeni düzenlemeler yapıl-
mış ve öğretim elemanları
sayısı, derslik ve benzeri kap-

asite dikkate alınarak düşü-
rülme yoluna gidilmiştir. Bu
dönem üniversitelerimizdeki
program kalitesini artırmaya
yönelik belki de en önemli ça-
lışmamız devlet üniversiteleri-
mizdeki ikinci öğretim
programlarının kapatılması ol-
muştur. Vakıf üniversitelerinde
devlette olduğu gibi ikinci öğre-
tim programları yerine istih-
dama duyarlı ve geleceğin
mesleklerine uygun program-
lara dönüştürülmesi temin edi-
lecektir. Vakıf üniversitelerimizin
de gelecek yıla yönelik planla-
malarını buna göre yapmalarını
bekliyoruz.” 

Devlet üniversitelerine gös-
terdikleri kolaylıkları vakıf üni-
versitelerine de göstermeye
devam edeceklerini vurgulayan
Özvar, “Adalet programında
yaptığımız benzer uygulamaları
burada da yapacağız. Bu ba-
kımdan herhangi bir kayıp ol-
mayacağını özellikle belirtmek
isterim” şeklinde konuştu. 

“ULUSLARARASI 
ÖĞRENCİ 
HAREKETLİLİĞİNE 
YÖNELİK MEVZUAT 
ÇALIŞMASI YAPIYORUZ” 
Özvar, 2024-2028 dönemini

kapsayan 12. Kalkınma Planı
ile eşgüdümlü olarak önümüz-
deki döneme ilişkin Yükseköğ-
retimde Uluslararasılaşma
Strateji Belgesi'nin hazırlık ça-
lışmalarına başladıklarını du-
yurdu. Bu alanda başta ilgili
bakanlıklar olmak üzere kamu,
özel ve sivil toplum kuruluşla-
rından bütün paydaşlarla isti-
şare sürecini başlattıklarını
ifade eden Özvar, şöyle devam
etti: 

“İstişare toplantılarından il-

kini geçtiğimiz hafta 24 farklı
kurumdan 50 katılımcı ile ger-
çekleştirdik. Uluslararası öğ-
renci hareketliliğine yönelik
güçlü bir mevzuat çalışması ya-
pıyoruz. Bu çalışmanın bir
kısmı kanunlarla, bir kısmı yö-
netmeliklerle oluşturulacak. Bu

düzenlemelerin ana esası üni-
versitelerimizin üretkenliklerini
arttırmanın yanısıra, uluslararası
öğrencilerin hak ve hukukunu
korumak ve üniversitelerimizin
küresel bir oyuncu olarak daha
güçlü olmalarını sağlamaktır.” 

TÜRKÇE ÖĞRETİMİ 
MERKEZLERİNE 
AKREDİTASYON ŞARTI 
Türkiye’nin uluslararası-

laşma stratejisindeki başarısı-
nın uluslararası öğrencilere
Türkçenin dünya kalite stan-
dartlarında öğretilmesine bağlı

olduğuna dikkat çeken Özvar,
“TÖMER ve DİLMER gibi
Türkçe öğretim merkezlerindeki
Türkçe eğitim kalitesinin arttırıl-
ması amacıyla yoğun bir ça-
lışma içerisindeyiz. Yakın bir
zamanda üniversitelerimizdeki
Türkçe Öğretim Merkezlerine

akreditasyon şartı getiriyoruz”
dedi. 

Özvar, bundan sonra üniver-
sitelerin uluslararası öğrenci
kontenjanları değerlendirilirken
bu merkezlerin akreditasyon
durumlarının da göz önünde
bulundurulacağını vurguladı.
Özvar, İngilizce öğretimi konu-
sunda yabancı diller yüksek-
okullarına yönelik de
akreditasyon çalışmalarının ge-
nişletileceğini belirterek, “Ya-
bancı dil öğretiminde bütün
programlara uluslararası stan-

dartlar getirilecek. TÖMER ve
Yabancı Dil akreditasyonları ile
program sayıları ve kontenjan-
ları arasında denge sağlana-
caktır. Dünyada İngilizce
öğretimiyle alakalı bütün dere-
celendirmelerin tamamının
bütün yükseköğretim kurumla-
rımızda geçerli olması yönünde
çalışıyoruz. Yakın zamanda bu
İngilizce diliyle verilen program-
ların bu amaçla tekrardan göz-
den geçirileceğini bilmenizi
isterim” dedi. 

“TÜRK 
YÜKSEKÖĞRETİM 
VİZYONUNA DAİR 
BÖLGESEL 
TOPLANTILAR 
DÜZENLEYECEĞİZ” 
Özvar, önümüzdeki eğitim-

öğretim döneminden başlamak
üzere Yükseköğretim Kurulu
tarafından “2030’a Doğru Türk
Yükseköğretim Vizyonuna Dair
Üniversitelerle Bölgesel Toplan-
tılar” planlanacağını belirtti.
Özvar, 2024-2025 eğitim-öğre-
tim yılında her hafta başka bir
bölgede olmak üzere bölgesel
toplantılar gerçekleştirecekle-
rini, bu toplantılarda üniversite
bilgi yönetim sistemi, üniversi-
tenin ulusal ve uluslararası gö-

rünürlüğü, girişimci ve yenilikçi
üniversite başlıklarında çalış-
malarını paylaşacaklarını açık-
ladı.  

Yükseköğretim Kurulu Baş-
kanı Erol Özvar’ın açılış konuş-
masının ardından
Yükseköğretim Yürütme Kurulu
Üyesi Prof. Dr. Naci Gündoğan
ve Prof. Dr. Erol Arcaklıoğlu
sunum yaptı. Toplantıda YÖK
Başkanı Erol Özvar ve Üniversi-
telerarası Kurul Başkanı Prof.
Dr. Veysel Eren, katılımcı rektör-
lerin görüş ve değerlendirmele-
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kuduz nedeniyle hayatını kaybediyor
Dünyada her yıl yaklaşık 59 bin kişi 

merkez Toplum Sağlığı
Merkezinde görevli Uzm. Dr.
Gülnaz Ulusoy, dünyada her yıl
yaklaşık 59 bin kişinin kuduz
nedeniyle hayatını kaybettiğini
söyledi. Konuya ilişkin açıkla-
malarda bulunan Dr. Ulusoy,
herhangi riskli bir hayvan te-
ması sonrası hemen hastaneye
gidilmesini gerektiğini belirtti. 

Uzm. Dr. Gülnaz Ulusoy,
kedi, köpek ısırıkları, kuduz
hastalığı ve kuduz aşısı hak-
kında bilgilendirmelerde bu-
lundu. Kuduzun insanlık
tarihinin en eski hastalıkların-

dan biri olduğunu ifade eden
Uzman Dr. Ulusoy, “Ülkemizde
kuduza yakalanmak ihtimali
olan hayvan türleri kedi, köpek,
sığır, koyun, keçi, at, eşek gibi
evcil hayvanlar ile birlikte kurt,
tilki, çakal, domuz, ayı, sansar,
kokarca, gelincik gibi yaban
hayvanlarıdır.

Türkiye’de hayvan türlerine
göre 1997 ile 2017 yılları ara-
sında tespit edilen kuduz vaka-
ları en fazla sırasıyla köpek,
tilki, sığır, koyun, keçi ve kedi-
lerde görülmüştür. 

Vakaların çoğu Asya ve Af-

rika ülkelerinde görülmektedir.
Ülkemizde yılda ortalama bir
veya iki kuduz vakası görül-
mektedir. 

Kuduz riskli teması olanlara
temas sonrası aşı uygulanmalı-
dır. Erken ve önerilere göre uy-
gulanan temas sonrası aşı
yüzde yüz etkilidir.

Kuduza yakalanma ihtimali
olan hayvanların ısırıkları yeri ne
olursa olsun kuduz için risk
oluşturur. İnsan vücudun her-
hangi bir yerinde bulunan açık
yaranın salya ile teması ve hay-
vanın tırmalaması kuduz riskli
temas olarak kabul edilir.
Temas sonrası aşılamaya ola-
bildiğince erken başlanmalıdır.
Aşılamada, temasın olduğu ilk
gün sıfırıncı gün olarak kabul
edilmektedir. 

Sıfırıncı, üçüncü ve yedinci
günde bir doz ile 14 ile 28.
günler arasında birer doz
olmak üzere toplam 4 doz aşı
uygulanır. Ya da yine sıfırıncı
günde 2 doz, 7 ve 21. günlerde
birer doz olmak üzere 4 doz aşı
uygulanır.

Önceden aşılanmış olanlar
için tekrar kuduz riskli teması
olursa daha önce herhangi bir
nedenle tam doz aşılaması ya-
pılan sağlıklı kişilere geçen sü-

reye bakılmaksızın belgeyle ka-
nıtlanmış kuduz antikor titresi
yeterli bulunanlara; daha önce-
den en az iki aralıklı doz yapıl-
mış olan ve bunu belgeleyen
immün sistemi normal bireylere
sıfır ve üçüncü günde olmak
üzere topam2 doz aşı yapılır''
dedi. 

''iyi yara bakımı 
önemli'' 

Temas sonrası kuduz aşısı
gerektirmeyen durumlardan da
bahseden Uzm. Dr. Ulusoy,
''Ülkemizde ve dünyada güncel
verilerle fare, sıçan, sincap,
hamster, kobay, tavşan, yabani
tavşan ısırıklarında insana
kuduz geçişi gösterilmemiştir.
Bu nedenle hayvan sağlığı ile il-
gili kurumlar özel bir veri bildir-
medikçe bu tür hayvan
ısırıklarında aşı gerekmez. 

Yine güncel verilerle ülke-
mizde eve giren yarasaların ısı-
rığı veya evde yarasa
bulunması durumunda yine so-
ğukkanlı hayvanlar olan yılan,
kertenkele, kaplumbağa gibi
hayvanlar tarafından ısırılma ile
kümes hayvanı ısırıklarında aşı
gerektirmez.

Sağlam derinin yalanması,
hayvana dokunma veya bes-
leme aşı gerektirmez. Bilinen ve

halen sağlam bir kedi veya
köpek tarafından on günden
daha önce ısırılma veya temas
durumunda aşı gerekmez.
Daha sonra kuduz olduğu anla-
şılan bir hayvanı beslemiş
olmak, sağlam derinin hayvanın
kan, süt, idrar veya dışkısıyla
temas etmiş olması; pişmiş
etini yemek, kaynatılmış veya
pastörize edilmiş sütünü içmek
veya bu sütle yapılan süt ürün-
lerini tüketmek aşı gerektirmez.
Kuduz hastasına rutin bakım
yapan, riskli teması olmayan
sağlık personeline aşı gerek-
mez. 

Kedi temaslarında çıplak
derinin hafifçe sıyrılması yani

deri altına geçmeyen yaralan-
malar, kanama olmadan küçük
tırmalama veya zedelenme
şeklinde yaralanmaya sebep
olan durumlarda aşı gerekmez.
Son 6 ay içinde tam doz kuduz
aşısı uygulanmış kişilerde aşı
gerekmez. İyi bir yara bakımı
kuduz virüsü geçişini azaltma-
daki en etkili yöntemdir. Müm-
kün olan en kısa sürede
yapılmalıdır. Tam yaralanma-
larda yara yeri derhal bol akan
bir su ve sabunla iyice yıkan-
malıdır'' diye konuştu.  

Dr. Ulusoy, herhangi bir
riskli hayvan ile temas sonrası
hastaneye gidilmesi gerektiğini
de sözlerine ekledi. iHa 

Çölyak bir hastalık değil, yaşam biçimidir
Türkiye’de 700 bin Çöl-

yak'lı birey olduğu tahmin edi-
lirken, her 100 kişiden 1'inin
Çölyak’lı olduğunu, bu duru-
mun buzdağının sadece görü-
nür kısmı olduğunu söyleyen
Beslenme ve Diyetetik Uzmanı
Dyt. Merve Sena Nazlı, tanı al-
mayı bekleyen çok fazla kişi ol-
duğuna dikkat çekti. 

İnce bağırsağın, glüten adlı
proteine karşı ömür boyu süren
ve kronikleşen hassasiyeti olan
Çölyak; çocukluk, yetişkinlik ve
yaşlılık dönemi dahil olmak

üzere her yaşta ortaya çıkabili-
yor. 

Çölyak hastalığının teşhisi-
nin zor olduğunu vurgulayan
Beslenme ve Diyetetik Uzmanı
Dyt. Merve Sena Nazlı, “Çölyak
hastalığının başka hastalıkların
belirtileriyle aynı olabilmesi teş-
hisi zorlaştırabiliyor.

Bu nedenle tanı için hekim
tarafından kanda glutene karşı
antikor seviyesini ölçen testler
(antigliadin antikorları, endo-
misyum antikorları transgluta-
minaz antikorları) yapılmaktadır.

Eğer bu antikorlardan en az bi-
risi pozitif olursa ya da hekim
şüphelenirse kesin tanı için
ince bağırsaktan biyopsi alın-
ması gerekebilir” dedi. 

Tedavinin ömür boyu süre-
cek olan glütensiz tıbbi bes-
lenme tedavisi olduğunu
söyleyen Dyt. Merve Sena
Nazlı, bu tedaviye harfiyen
uyulması gerektiğinin altını
çizdi. Dyt. Merve Sena Nazlı,
“Çölyak’lı hastaların klinik
semptomlarının ortadan kalk-
ması, test sonuçlarının normal-
leşmesi ve bağırsak mukoza
zarının normal yapısına dönüş-
mesiyle, sindirim sisteminin
sağlıklı duruma gelmesini sağ-
layan tek etkin tedavi yöntemi
glüten içermeyen diyetin uygu-
lanmasıdır. 

Alternatif tedavi olarak öne-
rilen hiçbir yöntemin bilimselliği
yoktur” diye konuştu. 

“Tek eTkin Tedavi 
glüTensiz

beslenmekTir” 
Çölyak hastalarına az mik-

tarda glütenin bile zarar verebi-
leceğini kaydeden Nazlı,
“Çeşitli ürünler içerisinde glü-
tene rastlamak mümkün ol-
duğu için marketteki gıdaların

etiketleri çok iyi okunmalıdır.
Tek etkin tedavi yöntemi glü-
tensiz diyet olduğu için yaşam
boyu sürdürülmelidir. 

Çölyak tanısı almış her birey
mutlaka çok iyi bir etiket oku-
yucusu olmalıdır. Aldığı her ürü-
nün içindekiler kısmını
inceleyip, glüten içermediğin-
den emin olduktan sonra tüket-
mek gerekir” şeklinde konuştu. 

Yılda 1 veya 2 defa diyetin
yolunda gidip gitmediğinin
kontrol edilmesi gerektiğini
söyleyen Dyt. Merve Sena
Nazlı, “Diyetin doğru ve kaçak-
sız bir şekilde yapılması ile tüm
belirtiler yavaş yavaş geçmeye
başlar ve kişi sağlıklı bir hayat
sürdürür.

Ufak kaçamaklar bazı has-
talarda anında belirti vermeye-
bilir. Hastalar iyileştiklerini
düşünüp diyeti bırakabilir.
Fakat yapılan kaçamakların
sinsi bir gidişat gösterebildiği
bilinmektedir

. Maalesef bu kaçamaklar
nedeniyle başka hastalıklarla
karşılaşmak da söz konusu
olabilir” ifadelerini kullandı. 

Çölyak hastalığının genetik
geçişi olan bir hastalık oldu-
ğunu, çölyak teşhisi alan birey-

lerin aileleri belirti taşımıyor
olsa bile tarama testleri yapıl-
ması gerektiğini ifade eden ve
kendisi de Çölyaklı olan Dyt.
Merve Sena Nazlı, “Diyet kesin
ve net olarak yapılmadığında
veya geç teşhis konulduğunda
diyabet, troid, kemik erimesi,
çocuklarda boy kısalığı veya
çeşitli kanserler olarak ortaya
çıkabilir. Şuan İçin Çölyak has-
talığının tek etkin tedavisi glü-
tensiz beslenmektir” dedi. 

Çölyak hastalığının teşhis
edilene kadar bir hastalık, teş-
his edildikten sonra ise yaşam
biçimi olduğunu kaydeden Dyt.

Merve Sena Nazlı, “Glütensiz
özel olarak hazırlanan unlar, ek-
mekler, makarnalar, bisküviler,
pirinç, mısır, kinoa, greçka (ka-
rabuğday), patates, meyve,
sebze, yumurta ve et ürünleri-
nin yenilmesinde sakınca yok-
tur.

Bağırsak onarıcı etkisi olan
kemik / ilik suları, avokado, hin-
distan cevizi gibi besinler de
rahatlıkla tüketilebilir. Glütensiz
diyete uyup yeterli ve dengeli
beslenmeye başlandığında kar-
şılaşılan vitamin, mineral eksik-
likleri ortadan kalkabilecektir”
şeklinde konuştu. iHa 

Geniz eti büyümesi, çocuklarda ciddi sorunlara yol açabilir

Çocuklarda geniz eti-
nin fizyolojik olarak 1-1.5 yaş-
tan itibaren büyümeye
başlayıp 5-6 yaşlarında bü-
yüklük olarak pik yapıp gerile-
meye başladığını vurgulayan
Kulak Burun Boğaz Uzmanı
Opr. Dr. Ali Rıza Gökduman,
“Geniz eti ergenlikle beraber
genellikle ortadan kaybolur. 

Ancak normalden fazla bü-
yüdüğü durumlarda zama-
nında tedavi edilmezse
büyüme- gelişme geriliğine,
dikkat eksikliği, öğrenme güç-
lüğü, ağız çene ve diş yapı-
sında bozulmalar gibi ciddi
sorunlara yol açabilir” dedi. 

Çocukluk çağında en sık
karşılaşılan hastalıklardan biri-

sinin geniz eti rahatsızlıkları ol-
duğunu belirten Kulak Burun
Boğaz (KBB) Uzmanı Opr. Dr.
Ali Rıza Gökduman, bilgilen-
dirmede bulundu.

Fizyolojik süreç içerisinde
genetik ve çevresel faktörler,
alerjik durum, geçirilen hasta-
lıklar gibi sebeplerden ötürü
geniz etinin aşırı büyüyüp, bu-
lunduğu bölge olan nazofa-
renksi tamamen kapatarak
burun tıkanıklığı ve horlama
gibi semptomlara sebep ola-
bildiğini söyleyen Opr. Dr. Ali
Rıza Gökduman, “Geniz eti,
burnun yutağa açılan arka kıs-
mını kapatıp sık tekrarlayan ve
uzun süre geçmeyen sinüzit
gibi rahatsızlıklara sebep ola-
bilir. 

Bunun dışında, anatomik
olarak geniz etinin oluştuğu
‘nazofarenks’ olarak adlandır-
dığımız bölgede orta kulağın
havalanmasını sağlayan östaki
tüpleri açıldığından, bu bölge-
deki tıkanıklıklar orta kula-
ğında havalanmasını
bozmakta ve dolayısıyla geçi-

rilen üst solunum yolu hasta-
lıklarına eşlik eden orta kulak
enfeksiyonları ve uzun süre
geçmeyen orta kulakta sıvı ol-
ması durumuna da sebep ol-
maktadır” ifadelerine yer verdi.  

“Çocukların 
gelişimini

engelleyebilir” 
Çocuklarda sık tekrarla-

yan üst solunum yolu hastalık-
ları, orta kulak enfeksiyonları,
burun tıkanıklığı ve horlama
gibi durumlarda çocuklarda
geniz etinin normalden fazla
büyümüş olabileceği ele alın-
ması gerektiğini belirten Opr.
Dr. Gökduman, “Geniz eti,
burun tıkanıklığı ve horlama
durumuna, bazen de ‘apne’
dediğimiz uykuda nefesin ke-
silmesi de eşlik edebilmekte-
dir. 

Bu durum çocuklarda bü-
yüme gelişme geriliğine, dik-
kat eksikliğine, öğrenme
güçlüğüne, ağız çene ve diş
yapısında bozulmalara yol
açabilmektedir” dedi. 

Geniz eti semptomları

gözlemlendiğinde, hastanın
kulak burun boğaz hekimi ta-
rafından değerlendirilmesi ve
gerekli tedavinin planlanması-
nın gerektiğini söyleyen Opr.
Dr. Gökduman, şu bilgileri

paylaştı: 
“Bazen eşlik eden enfeksi-

yonların ve alerjinin tedavi
edilmesiyle semptomlarda ge-
rileme olabilirken, medikal te-
davinin etkin olmadığı
durumlarda ise geniz etinin

ameliyatla alınması gerekmek-
tedir. Günümüzde geniz eti,
anestezi altında klasik yön-
temle kazınarak alınabilmekte
veya endoskopik yöntemle
koblatör yardımıyla daha ka-
namasız olarak çıkartılabil-
mektedir. 

Her iki yöntemde de ço-
cuklar kısa süren, görece basit
bir operasyonla kısa sürede
sağlığına kavuşabilmektedir”
şeklinde konuştu. iHa 
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yeni sezon 
hazırlıklarını 
sürdürüyor

MANİSA Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig 2024-2025 sezonu hazırlıklarını
bugün gerçekleştirdiği antrenmanla sürdürdü.  

Fikri Bayrıl Spor Tesisleri’nde Teknik Direktör Çağdaş Çavuş yöneti-
minde gerçekleşen antrenman aerobik ısınma hareketleriyle başladı. Daya-
nıklılık çalışmasıyla devam eden antrenman dar alan oyunlarıyla sona erdi.   

Siyah-beyazlılar, yeni sezon hazırlıklarını yarın yapacağı antrenmanla
sürdürecek. 

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

MANiSA FK Manisa BBSK 
voleybolda 
transfere

hızlı başladı

MANİSA Büyükşehir Belediyespor
Kadın Voleybol Takımı, yeni sezon planla-
ması dahilinde, kadrosuna 3 önemli ismi
ekledi. Uncubozköy Halil Onultmak Spor
Tesisleri’nde düzenlenen imza töreninde
smaçör mevkiinde oynayan Gülsüm
Şeyda Alp, pasör mevkiinde oynayan
Betül Dinç Taşkıran ve orta oyuncu pozis-
yonunda oynayan Hilal Barışık, kendilerini
yeşil-beyazlı renklere bağlayan imzayı attı.
İmza töreninde Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor Voleybol Şube Sorumlusu Murat
Kümüştekin, yönetim kurulu üyeleri ve Baş
Antrenör Caner Doğançay da yer aldı. Tö-
rende konuşan oyuncular, Manisa Büyük-
şehir Belediyespor ailesine katılmaktan
duydukları mutluluğu ifade ederek, başarılı
ve sakatlıksız bir sezon temennisinde bu-
lundular. Kadrolarını tecrübeli ve altyapı-
dan yetişen oyunculardan oluşturarak,
sezona iddialı bir şekilde başlamayı iste-
diklerini belirten Manisa Büyükşehir Bele-
diyespor Voleybol Şube Sorumlusu Murat
Kümüştekin, oyunculara yeşil-beyazlı
forma altında başarılar diledi. Spor servisi

Yeni sezona iddialı bir şekilde başlamak
için transfer dönemine hızlı bir şekilde baş-
layan ve hedeflerini 1. Lig olarak belirleyen
Manisa Büyükşehir Belediyespor Kadın Vo-
leybol Takımı, smaçör Gülsüm Şeyda Alp,
pasör Betül Dinç Taşkıran ve orta oyuncu
Hilal Barışık’ı renklerine bağladı.


